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ELITE PA NI BILO
(Mef) Nekaj dni po osmomarčevskem koncertu 
Zorana Predina s skupino Mar Django Quartet 
na katamaranu Prince of Venice mi je znanec v 
čisto drugi slovenski občini namignil, da je 
slišal o koncertu na barki na katerega so šli 
lahko samo izbranci. Potem mi je nekaj 
podobnega skušal dopovedati še znanec iz naše 
ulice in dodal še nekaj o vabilih, ki jih je 
podpisala županja, čeprav je sploh ni bilo tukaj 
in podobno.
Seveda je zabavno poslušati takšne pripombe, 
še posebej iz ust tistih, ki jih takšen koncert niti 
pod razno ne zanima, manj zabavno pa je bilo 
teden dni pred koncertom, ko smo organizatorji 
(Sklad ljubiteljske kulturne dejavnosti in 
Mandrač) živeli v strahu, kako bo s prodajo 
vstopnic, saj glasbeniki pač niso prišli v Izolo le 
zaradi sardel in sončnega zahoda. O koncertu 
smo obvestili v Mandraču in v Primorskih 
novicah, nalepili velike plakate, toda pravi
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odziv se je začel šele tri dni pred koncertom. 
Zadnji dan pa so si seveda sledili klici in iskanje 
"zvez", takrat pa je bilo v glavnem že prepozno, 
saj so tisti previdnejši karte že rezervirali, 
število obiskovalcev pa je bilo zaradi višjih 
razlogov (ladja) pač omejeno. Tudi cena 
vstopnic je bila polovična v primerjavi s 
Cankarjevim domom, kjer je ista ekipa za 
Valentinovo razprodala dva koncertna večera, 
tako da namigi o eliti, ki si je lahko privoščila 
koncert zares nimajo nobene prave osnove.
Na Princu so bili zelo običajni Izolani, prav nič 
elitni v "klasičnem smislu" ampak elitni morda 
zato, ker se jim zdi katamaran zanimiv 
prireditveni prostor, ker imajo raje glasbo v živo 
kot na televiziji, ker jim ni težko za takšen 
dogodek odšteti dveh tisočakov in ker si želijo 
vsaj občasno zbežati in sive povprečnosti 
našega vsakdana. Takšno "elito" premore Izola. 
Taiste, ki jo imajo v mislih mnogi poulični 
vsevedi pa je v Izoli premalo, predvsem premalo 
za ambiciozne ideje in perpektivne pobude, ki bi 
nas morda premaknile iz tega gospodarskega 
vegetiranja, polnega navideznih kapitalistov in 
resničnih obubožancev. Res je, tudi elita je 
včasih potrebna, pa naj se to še tako neprijazno 
sliši.

ČEŠNJE SO ZE 
ODCVETELE
Češnje so že skoraj odcvetele, pomlad bo čez nekaj dni že 
prišla v deželo in na poljih ter v vinogradih in sadovnjakih 
je te dni živahno kot vsako pomlad. Tudi travniški požari 
so tradicionalno pogosti, čeprav mediji obveščamo o veliki 
požarni nevarnosti. Toda pomlad ni nobena novica, saj se 
zgodi takorekoč vsako leto ob približno istem času. 
Letošnja je nekoliko drugačna le zaradi državnozborskih 
volitev, ki so se začele nepričakovano zgodaj, kot da bi 
udeleženci slutili, da karte niso več razdeljene tako kot 
pred štirimi leti.
Začelo seje z združevanjem na desni, potem pa tudi levici 
ni preostalo drugega, kot da se začne ozirati po 
podobnomislečih ali vsaj takšnim s podobnimi cilji. 
Vodilna LDS je najprej poiskala zainteresirane 
državnozborske neizvoljence in med njimi seveda ni 
spregledala Zveze za Primorsko s katero se namerava 
dogovoriti o sodelovanju na volitvah. Dogodek ne bi bil 
nič Izolski, če predsednik Zveze za Primorsko ne bi bil 
Branko Mahne, ki je hkrati tudi član izolskega občinskega 
sveta v katerem ima njegova stranka tri svetniška mesta. 
Končno pa je bil izolski občinski svet tudi prizorišče 
prvega skupnega nastopa obeh strank, ki sta skupaj 
izglasovali amandmaje k občinskemu proračunu. Kako bo 
v tem primera ravnala ZLSD bo treba še spregledati, nekaj 
pa je že jasno: S pomladjo so odcvetele češnje, pa tudi 
nekatere stranke ne bodo več dolgo.
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PREŠERNOVA CESTA 
PROBLEMATIČNA
Prešernova cesta v Izoli je bila nekdaj magistralna cesta z 
velikim prometom, sedaj pa je lokalna mestna ulica s še zmeraj 
velikim ali celo večjim številom vozil. Hitrost vozil je na njej 
omejena na 50 km na uro (celo dvojno- s tablo IZOLA in še 
posebej z znakom za to dovoljeno hitrost). Zaradi 
neupoštevanja teh omejitev hitrosti, pa tudi neprevidnosti 
pešcev je na tem odseku ceste že bilo več težkih nesreč (smrtni 
primeri pešcev).
Označeni prehodi za pešce so redki, tako, da pešci lahko 
prečkajo to cesto izven označenega prehoda za pešce brez 
kršitve določil Zakona o varnosti v cestnem prometu ( na 
mestih, ki so oddaljena od prehoda za pešce več kot 100 m), so 
pa izpostavljeni veliki nevarnosti, policisti včasih kaznujejo 
take pešce, da jih odvajajo rizičnega prečkanja.
Mnenja sem, da je sedanje stanje treba čimprej spremeniti v 
izogib nadaljnjim žrtvam. Pristojnim predlagam, da se odločijo 
med sledečim:
- prisilno zmanjšati hitrost vozil z namestitvijo nepriljubljenih, 
vendar pravilno izbranih hitrostnih ovir in povečanje števila 
označenih prehodov za pešce;
- namestiti enostransko mrežasto ograjo po vsej dolžini med 
označenimi prehodi za pešce;
-ostale rešitve po predlogu pristojnih.

Anton Horvat, univ.dipl.ing., Izola

V neposredni bližini hotela Delfin, pravzaprav ob križišču, 
kjer se Morova ulica odcepi na desno k Delfinu in levo na plažo 
Hotelov Simionov zaliv, je turistom in množici mimoidočih na 
ogled gruča stavb, pravzaprav ruševin, ki še najbolj 
spominjajo na Grozni po bombardiranju. Ruševine so v razvpitem 
Marinvestovem trikotniku in so torej v njegovi lasti, vendar se za 
ureditev tega območja nihče ne zmeni.
Omenjeno podjetje je poleg tega, med gradnjo marine, odložilo 
veliko zemlje in drugega materiala na območje trikotnika s 
pojasnilom, da ga bodo kasneje uporabili, vendar so od vsega tega 
ostali le neurejeni kupi kamenja, ki z balkonov hotela Delfin nudijo 
skrajno nemarno podobo tega dela Izole. Občinski svet je sicer sprejel 
ustrezne odloke s katerimi se določa urejanje našega okolja, vendar ti 
odloki očitno veljajo le za občane, ki popravljajo fasado ali kaj 
podobnega, za velike investitorje in velike onesnaževalce okolja pa ne.

NOV DELFIN OB 
STAREM SMETIŠČU

Hotel Delfin je trenutno še vedno gradbišče, vendar se gradbinci 
počasi umikajo in po bedeah direktorja Branka Simonoviča bodo v 
začetku aprila že začeli opremljati nove sobe v prizidku hotela. 
Načrtujejo, da bo prenovljen hotel uradno odprt 27. aprila.
S to adaptacijo in dograditvijo hotela so v Delfinu pridobili novih 
56 sob oziroma 102 ležišči, saj je nekaj sob tudi enoposteljnih. 
Sobe so rangiran s tremi zvezdicami s tem, da so posamezni 
elementi, pomembni za kategorizacijo, celo na višji ravni, saj 
ima vsaka soba svojo kopalnico, poleg tega pa ima vsaka soba 
balkon, televizor, telefon, fen in podobne dodatke, ki so 
dandanes sestavni del osnovnega hotelskega komforta. Dodatno 
zgrajene sobe so začeli prodajati v začetku marca in zaenkrat so 
z zasedenostjo oztiroma rezervacijami zelo zadovoljni.
Manj zadovoljni so s potekom del pri urejanju okolice. Glede na 
nekatere spremembe zdaj upajo, da bodo v dogovoru z Občino 
Izola in Marinvestom le uredili okolico hotela in potrebna 
parkirišča. Sklep občinskega sveta iz oktobra 1998 po katerem bi 
hotel lahko odkupil zemljišče pred hotelom, ni bil realiziran, zato 
se zdaj dogovarjajo za soinvestiranje. Gre pravzaprav za dve 
zemljišči. Eno je stara Tomažičeva cesta, ki naj bi jo v kratkem 
odkupili od občine, drugo zemljišče pa je še vedno v lasti 
Marinvesta. ki bi to zemljišče moral vrniti občini, vendar je 
zemljišče pod hipotekami, povrhu vsega pa je v teku še stečajni 
postopek, tako da seje vse skupaj zelo zapletlo. Na tem območju 
je predvidenih 80 parkirnih mest. na vzhodni strani hotela jih je še 
20, v lasti pa imajo še vrsto parkirišč proti korenu valobrana, 
tako da bi jih moralo biti za goste hotela dovolj.
S temi deli se zaključuje investicijsko leto v Delfinu. Pred kratkim 
so odprli razširjeno in prenovljeno restavracijo, obnovili so večino 
že obstoječih hotelskih sob, zamenjali celotno signalizacijo, označbe 
sob, kupujejo novo telefonsko centralo in še kaj, načrtujejo pa še 
zamenjavo vseh oken v hotelskih sobah, ureditev balkonov in obnovo 
celotne fasade. Kasneje pride na vrsto urejanje Vile Ranieri in 
gradnja zunanjih bazenov. Glede slednjih v Delfinu upajo, da bi se 
lahko dogovorili z Občino o skupnem investiranju v bazenski 
kompleks, ki bi bil odprt za vse uporabnike.
Čeprav je Ministrstvo za okolje in prostor dalo soglasje za 
urejanje plaže in hudournika Morer pa do realizacije tega posega 
na hotelski plaži še ne bo prišlo. Izvedbo je namreč prevzela 
občina, saj gre za območje, kije v njeni lasti, vendar projektov še 
ni in bodo skušali kopališče dokončno urediti, s pomolom vred, 
po končani letošnji sezoni.

Seveda so vse te investicije terjale velike naložbe, ki jih 
ocenjujejo na 561 milijonov tolarjev, za kolikor so tudi imeli 
podpisanih pogodb. Seveda pa so poleg tega morali investirati 
tudi v vse druge vzdrževalne stroške, kar to investicijo zagotovo 
postavlja med največje v izolski občini v tem letu.



DOVOLILNICA 
ALI AUSWEISS
Kar precej razburjenja je povzročil postopek pridobivanja novih 
dovolilnic za parkiranje v starem delu mesta. Občani, ki so zbirali vse 
potrebne papirje za pridobitev dovolilnice, ki omogoča brezplačno 

- parkiranje na označenih brezplačnih parkiriščih in cenejšo mesečno 
dovolilnico za pariranje na plačljivih parkiriščih, so se jezili 
predvsem na zapletenost pri pridobivanju nove dovolilnice.
Prav nič boljše volje niso na inšpekcijskih službah kjer morajo zbirati 
vse te dokumente, saj morajo poslušati jezne pripombe občanov, povrhu 
vsega pa se še bojijo, da jim ne bo uspelo doseči prvotnega cilja, to pa je 
zmanjšanje števila dovolilnic. Dejstvo je namreč, da je družina zelo 
širok pojem in tako se lahko zgodi, da se bodo celo zaradi dovolilnic 
nekatere družine razdelile na dve ali tri družinske skupnosti, kar je 
seveda lahko zelo nevarno početje v drugačnih primerih (dedovanja, 
stanovanjske pravice itd.). Zamisel o eni dovolilnici na stanovanjsko 
enoto pa tudi ni bila uresničljiva, saj v občini še nimamo izdelane 
evidence stanovanjskih enot.
In zakaj so potrebni posamezni dokumenti? Osebni dokument je 
seveda potreben, če imate več avtomobilov, ki bi lahko uporabljala isto 
dovolilnico morate seveda prinesti prometna dovoljenja za vsa ta 
vozila. Potrdilo o skupnem gospodinjstvu je treba imeti le zato, da ne bi 
vsak član gospodinjstva prišel po svojo dovolilnico za celo družino, 
davčna številka lastnikov avtomobilov pa je potrebna zato, da vam 
bodo lahko zaračunali kazen, če boste naredili kakšen prekršek. Zakaj je 
treba dostaviti pogodbo o leasingu, najemno pogodbo za nejemnike 
stanovanj ali potrdilo o začasnem prebivališču pa je verjetno jasno. 
Seveda pa je jeza občanov razumljiva, saj zbiranje papirjev vzame kar 
nekaj časa, pa tudi čisto zastonj ni vse skupaj, saj taksa in stroški 
dovolilnice nanesejo natanko 2.000 tolarjev, kar niti ni pretirana cena v 
primerjavi z nekaterimi upravnimi taksami, ki jih je določila država. To, 
da imajo tako ali tako vse podatke že v računalnikih je seveda res, 
vendar do večine nimajo dostopa, ker gre pač za varovanje osebnih 
podatkov. In kako so varovani podatki na inšpekciji? S podpisom tokrat 
potrdite, da lahko vaše podatke uporabljajo zgolj v okviru pristojnosti te 
službe. Ce jim verjamete, seveda.

ZDRAVSTVENE KARTICE 
PREJMEMO ŽE APRILA

Čez dober mesec dni naj bi tudi Izolani po pošti prejeli 
kartice zdravstvenega zavarovanja, ki bodo nadomestile 
sedanje zdravstvene izkaznice.
O tem, kako poteka uvajanje novega kartičnega sistema, 
predvsem pa o tem, kako bo sistem deloval, pripoveduje 
razstava, ki jo je ZZZS pripravil na glavnem hodniku izolske 
bolnišnice. Po besedah direktorja koprske enote ZZZS Jožeta 
Kržiča bo do konca junija sistem deloval po vsej Sloveniji, ki 
bo tako prva evropska država, ki bo v celoti pokrita s tovrstnim 
elektronskim kartičnim sistemom obveznega in dodatnega 
zdravstvenega zavarovanja.
Sicer pa je Slovenija tretja evropska država, ki se je lotila 
takšnega projekta. Ta naj bi prinesel več reda, manj pa bo tudi 
papirnatega dela. Na ta način naj bi zdravstvenemu osebju in 
zdravnikom ostalo več časa, ki ga bodo tako lahko namenili 
ukvarjanju s pacienti. O tem, ali bo temu res tako, pa bodo že 
kmalu znali povedati uporabniki zdravstvenih storitev, (kb)
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Restavracija
KAMIN BELVEDERE

TAM, KJER JE NAJBOLJŠI PLES DOMA
v soboto, 18.3.

YESTERDAY
in

Tulio Furia nič

STREHA, FASADA, ELEKTRIKA

Dela na Manziolijevem trgu in na sosednjih zgradbah se pospešeno 
nadaljujejo. Smrekarjeva in Spinčičeva ulica sta že pretlakovani, v 
kratkem bo dokončana tudi Alietova ulica, potem pa se bodo gradbinci 
lotili Verdijeve ulice. Glede na to, da morajo pred pretlakovanjem 
samega trga pripeljati ves potreben material za dokončanje 
Manziolijeve palače bodo menda najprej pretlakovali le polovico ulice, 
ki bo po novem brez pločnika, kar pomeni, da bodo začasno odstranili 
obe terasi gostinskih lokalov. Do sezone naj bi tako dokončali streho 
palače in fasado palače ter morda tudi cerkve, končno pa še pretlakovali 
trg v celoti. V okolici trga je kar nekaj električnih omaric, ki bodo 
posebej prav prišle ob različnih prireditvah, slišati pa je, da bo s tem v 
zvezi morda tudi kaj težav, saj je vzdržljivost električnega omrežja v 
starem delu mesta razmeroma skromna.



DVE DOBRI DELI 
NA EN MAH
Čistilne akcije v Izoli kot kaže dvigujejo samoiniciativnost in sodelovanje 
občanov. Za zunanjo urejenost skrbi Javno podjetje Komunala Izola, ki 
dobro sodeluje z občani Izole in upošteva njihove pobude. Te dni je tako 
izolska Komunala podpisala pogodbo o sodelovanju z izolskimi Delavnicami 
pod posebnimi pogoji Centra za usposabljanje Elvire Vatovec Strunjan. 
Opremili pa so tudi skupino občank, ki so se odločile očistiti obalo med 
Belimi skalami in Belvederjem.
V Delavnicah pod posebnimi pogoji v Izoli, ki sodijo pod okvir Centra 
za usposabljanje Elvire Vatovec Strunjan, si prizadevajo, da bi se njihovi 
varovanci poleg terapij čim bolj vključevali v socialno okolje in po 
svojih močeh
sodelovali v delavnih 
procesih. V ze 
času si vse 
prizadevajo za delo 
med ljudmi v kraju, 
kjer preživijo največ 
svojega časa.
"Do zdaj smo 
sodelovali z
Zdravstvenim domom 
Izola, za katerega smo 
urejali okolico doma.
Z delom smo vsi zelo 
zadovoljni, najpo- membnejše pa je, da to pripomore k sociali- zaciji 
naših ljudi. Poleg tega lahko z delom tudi zaslužijo, saj je ves denar, ki 
ga dobimo od delodajalca, njihov. Nad delom in zaupano jim 
odgovornostjo so navdušeni. Zato smo prošnjo za sodelovanje naslovili 
na Komunalo Izola, ki se je takoj odzvala. Direktor našega Centra dr. 
Darko Opara in direktor Komunale Marino Domio sta podpisala 
pogodbo in tako smo v urejanje dobili tri igrišča v Izoli: veliko igrišče ob 
vrtcu v Livadah, v ulici Oktobrske revolucije ob marketu in v Kraški ulici ob 
športni dvorani,” je povedala specialna pedagoginja Dušanka Gregorič, ki 
poleg specialnega pedagoga Toma Dadiča skrbi, da delo in življenje v 
delavnicah potekata čim bolj prijetno.
Urejenost igrišč so želeli še izboljšati, zato so predvsem na začetku 
porabili precej časa. Zdaj pa vsak dan trije ali štirje varovanci v 
spremstvu pedagoga obidejo vse površine in opravijo potrebna dela: 
dnevno pomeni to pobiranje smeti in praznjenje košev, po potrebi bodo 
pokosili travo, enkrat letno pa bodo barvali igrala in ograje na igriščih. 
Na pomoč pri delih jim vedno priskoči Komunala Izola, ki jih je tudi 
opremila z orodjem, rokavicami in brezrokavniki.
Direktor Komunale Izola, Marino Domio, pravi: "Skrb za urejenost 
občine je uspešna le, če pri tem sodelujejo tudi občani, zelo z veseljem 
sprejemamo tovrstne predloge. S Centrom za usposabljanje Elvire 
Vatovec Strunjan smo začeli sodelovati v tem mesecu. Predali smo jim 
tri igrišča in prepričan sem, da bodo delo dobro opravljali. Sredstvom, 
kijih dobivamo od Občine za urejanje teh igrišč, bomo dodali še nekaj 
lastnih in jih mesečno nakazali Centru, ta pa jih bo potem razdelil 
neposredno med svoje delavce. Zavedamo se, da mora priti skrb za 
okolje v zavest občanov. Le s skupnimi močmi bomo lahko ustvarili 
čisto in ljudem prijazno občino."

Pred kratkim se je 
Komunala Izola 
odzvala tudi na 
pobudo skupine 
občank, ki se je 
odločila čistiti obalo 
med Belimi skalami in 

Belvederjem. 
Opremili so jih z 
vsemi potrebnimi 
pripomočki, občanke 
pa delo opravljajo 
prostovoljno.

KULTURNA IN ZNANSTVENA 
BLOKADA SLOVENIJE ?
Dokaj neopazno je iz pisarne Vlade RS prišla uredba, ki je pred dobrim 
tednom že povzročila preplah med organizatorji kulturnih in drugih 
prireditev, pa tudi v strokovnih inštitucijah, pri organizatorjih sejmov in še 
kje. Najbolj odmevno pa je bilo njeno izvajanje na Slovensko - hrvaški meji, 
kjer so mejni policisti preprečili prihod nekaterih hrvaških glasbenikov in 
skupin, saj niso imeli potrebnih delovnih dovoljenj oziroma "vizumov za 
vstop tujca z namenom opravljanja dela ".
Delovni vizumi sicer niso novost, toda v našem prostoru so kulturniki, 
znanstveniki, razstavljalci in podobni profdi lahko opravljali svoje delo brez 
teh dokumentov, ki jih v zahodni Evropi sicer poznajo že vrsto let. Seveda pa 
poznajo tudi izjeme in tako so morali Oberkrajnerji (beri Avseniki) za svojo 
turnejo po nemših pivnicah imeti delovno vizo, filharmoniki pa so lahko v 
Berlinski operi nastopili brez nje. Položaj pri nas je v mnogočem podoben 
tistemu v Nemčiji, le da k nam hodi na nastope cela vrsta hrvaških solistov in 
skupin, kar je med slovenskimi glasbeniki že nekaj časa povzročalo precejšnjo 
jezo. Prav zato je marsikdo menil, daje do sprejema te uredbe prišlo na pobudo 
glasbeniškega lobija, toda kasneje se je pokazalo, da temu morda le ni čisto 
tako, saj je uredba poleg glasbenikov zaobjela še znanstvenike, zdravnike, 
razstavljalce in celo cirkusante, izpustila pa je športnike, kar je dokaz, da so 
nekateri lobiji pač močnejši od drugih. Uredba je sicer bila objavljena v 17. 
Številki Uradnega lista RS, začela pa je veljati 29. Februarja 2000. Vsebino 
na kratko povzemamo iz tiskovnega sporočila vlade.
Vlada je izdala uredbo o izdaji vizuma za vstop tujcu z namenom opravljanja 
dela, v kateri je določeno, v katerih primerih ne veljajo določila zakona o 
tujcih, po kateri vizum tujcu ne daje pravice zaposlitve in dela, opravljanja 
samostojne poklicne dejavnosti ali druge pridobitne dejavnosti Z uredbo 
bodo urejena nekatera, v praksi največkrat izpostavljena vprašanja v zvezi s 
kratkotrajnim opravljanjem dela tujcev v Sloveniji Vizum se izda največ za 
sedem dni, razen v primerih interventnih storitev tujih podjetij, ko je ta čas 
največ 30 dni, in za cirkuške predstave ter opravljanje dejavnosti v 
zabaviščnih parkih, ko je ta čas največ 90 dni. Tako tujci, ki so prišli v našo 
državo z namenom opravljanja storitev s področja umetniškega ustvarjanja, 
sejemskih storitev, storitev, vezanih na dobavo blaga in servisiranje, 
interventnih storitev tujih podjetij, predstavitve znanstvenih ali strokovnih 
dosežkov in opravljanja ali sodelovanja pri izvedbi medicinskih posegov, za 
vstop in prebivanje ne potrebujejo dovoljenja za prebivanje.
Uveljavljanje uredbe na slovenskih mejah je sprožilo takojšnjo reakcijo 
organizatorjev tistih prireditev, ki nimajo komercialnega ampak povsem 
nepridobiten značaj, to pa so v prvi vrsti organizatorji mladinske kulture in 
organizatorji različnih festivalov, pa tudi osrednje slovenske kulturne 
inštitucije, kot sta Cankarjev dom in Filharmonija. Po nekaterih medijih 
(Radio Študent, Mladina) se je že pojavila peticija nekaterih skupin 
organizatorjev, na Ministrstva za kulturo, znanost in notranje zadeve ter na 
samo vlado pa potujejo številni protesti, ki apelirajo predvsem na 
poenostavitev postopka za pridobitev delovne vize. Seveda pa ne gre prezreti 
tudi dejstva, da je treba za vsako delovno dovoljenje (za 7 dni) plačati 110 
DEM, kar, naprimer, v primeru Mediteran festivala pomeni dodatnih 
1.700.000 tolarjev, za Festival Lent ali Druga godba pa več kot 2 milijona 
tolarjev, za vse pa še cel kup formalnosti, saj je delovno dovoljenje mogoče 
dobiti le na slovenskem veleposlaništvu v državi od koder umetnik ali 
znanstvenik prihaja. V primeru, ko gre za gosta iz dežele, kjer Slovenija nima 
svojega predstavništva pa se postopki sploh zakomplicirajo do neverjetnega. 
Zoran Pistotnik z Ministrstva za kulturo in šport skuša iskati rešitve v smeri 
poenostavitve postopkov za posamezne organizatorje neprofitnih prireditev, ki 
naj bi o tem dobili posebno mnenje Ministrstva za kulturo in z njim možnost, 
da za sodelujoče na svojih prireditvah pridobijo delovne vize na mejnih 
prehodih, seveda s posebnim garantnim pismom, da gre le za nastop na 
prireditvi te vrste. Prizadevali si bodo tudi za oprostitev plačila omenjene 
takse, saj vendarle ne gre primerjati kakšne mladinske skupine iz Zahodne 
Evrope, ki pride na gostovanje zgolj s plačilom potnih stroškov in naprimer 
Petra Graša, ki za en svoj nastop pobere do 7.000 DEM. Slednjemu seveda 
ne bo težko odšteti 110 DEM za delovno vizo, pri prvoimenovanih pa bi to 
pomenilo čisti minus.
Pistotnik je prepričan, da je to največ kar lahko do te sezone skuša doseči 
Ministrstvo pri Vladi RS, saj zakona, ki določa uvedbo delovnih viz pač ni 
mogoče spremeniti kar čez noč, pa tudi pravih argumentov za ukinitev viz ni. 
Zato bo, po njegovem mnenju, pot olajšanja postopkov za posamezne 
organizatorje, ta trenutek še najbolj realna. V kolikor pa do tega ne bo prišlo je 
slišati že napovedi, da bomo letos ostali brez festiovalov Druga godba in Lent, 
da ne govorimo o mladinski kulturi, ki bo takorekoč odrezana od sveta. (Mef)
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BANKA KOPER NA BORZIAVTOBUSNI MRK 
PA ŠE STAVKA
Krčenje urnikov in ukinjanje nerentabilnih avtobusnih linij, ki se gaje pred 
nedavnim lotilo podjetje I & I, je vplival tudi na avtobusno povezavo med 
.Izolo in Kortami ter med Izolo in bolnišnico.
Od ponedeljka je tako ukinjen odhod avtobusa iz Izole na progi 
Izola-Korte-Medoši ob 18.20, tako, da bo zadnji avtobus za Korte iz Izole 
odpeljal ob 15.35. Spremembe pa so tudi na progi Koper-bolnišnica 
Izola-Dobrava-Piran, na kateri v večernih urah ne bo več odhodov iz 
smeri bolnišnice proti Dobravi in sicer ob 17.56, 19.05, 20.05 in 21.10. Iz 
Dobrave proti bolnišnici pa ne bo več vozil avtobus z odhodom ob 19.40 in 
ob 20.35. Zadnji odhod iz Dobrave proti bolnišnici bo odslej ob 15.40, iz 
smeri bolnišnice pa ob 16.10.
Četudi so bili morda avtobusi ob omenjenih urah res bolj prazni, pa bo 
takšna odločitev družbe I & I zagotovo prizadela nekatere krajane, ki so 
te povezave vsaj občasno uporabljali. Pri tem velja povedati, da se 
sprejemajo odločitve o dodeljevanju koncesij na medkrajevnih in 
obmestnih linijah na nivoju države, medtem, ko občina lahko odloča o 
podelitvi koncesij za linije mestnega prometa. Za ureditev takšnega 
prometa pa je občina že pred časom pripravila predlog, vendar so ga 
svetniki zavrnili.
Podjetje I&I pa se v teh dneh ne srečuje le z negodovanjem prebivalcev 
primorskega podeželja, ki so jih prikrajšali za nekatere avtobusne 
povezave, temveč se sooča tudi z nejevoljo voznikov, zaradi 
obračunavanja delovnih ur. Kot efektivni delovni čas, ki je tudi podlaga 
za izračun plač, se jim šteje le dejanska vožnja, medtem, ko se jim 
postanki avtobusa na postajališčih ne štejejo v delovni čas. Vozniki 
menijo, da so na ta način kršeni nekateri členi kolektivne pogodbe.

V tem trenutku še 
potekajo razgovori med 
sindikalnimi predstavniki 
voznikov in Obalne 
sindikalne organizacije 
ter vodstvom podjetja. 
Sindikalisti se nadejajo, 
da bodo lahko dosegli 
dogovor, v nasprotnem 
primeru pa načrtujejo 
nekajurno opozorilno 
stavko, ki naj bi jo izvedli 
predvidoma 27.marca.(kb)

Saj ni res - pa je
DRAGA POZABLJIVOST
Na vprašanje o naši poštenosti bi v javnosti večina med nami 
odgovorila pritrdilno, pa vendar - bodimo pošteni - kako bi 
ravnali v situaciji, ko bi se znašli pred bankomatom iz 
katerega moli zajetnen šopek tisočtolarskih bankovcev, daleč 
naokoli pa nikogar, ki bi nas opazoval ?
Ste prepričani, da ste pošteno odgovorili na uvodno vprašanje? 
Vsekakor je poštenost dijakinje, ki seje pred nedavnim znašla 
v podobni situaciji, z njenim dejanjem preverjena in potrjena. 
Namreč, ko je stopila pred bankomat, ki stoji pred nekdanjo 
papirnico Lipa sredi Izole, je iz reže molel sveženj bankovcev. 
Monika Rutar, ki sicer obiskuje 1.letnik SGTŠ in je gojenka 
tamkajšnjega dijaškega doma, ni kaj dosti pomišljala. Denarje 
odnesla na banko in tam so ugotovili, kdo je nazadnje 
dvigoval denar na tem bankomatu, ter kmalu poskrbeli, da se 
je vrnil k lastniku. Ta se seveda se ni mogel načuditi, da so še 
tako pošteni ljudje na svetu in se je Moniki tudi osebno 
zahvalil.
Primeri, ko morda le trenutna raztresenost botruje takšni, ne 
ravno donosni pozabljivosti, se dogajajo, a večina se jih 
drugače konča. Nepazljivec ponavadi ostane brez denarja in 
lahko nanj kar pozabi.
Zato je Monikino dejanje še toliko bolj hvalevredno, (kb)

Banka Koper je tudi lani poslovala uspešno. Po nerevidiranih 
podatkih poslovanja je znašal čisti dobiček minulega leta 1.620 
milijonov tolarjev. Celotni kapital banke je ob upoštevanju 
dobička znašal 18.790 milijonov tolarjev, donosnost kapitala pa 
tako znaša 13,1 odstotkov.
V preteklem letu se je bilančna vsota povečala za 22 % glede na leto 
poprej in znaša 167.905 milijonov tolarjev. Kot je na ponedeljkovi 
tiskovni konferenci povedal predsednik uprave Vojko Čok, je na 
povečanje virov sredstev vplival predvsem porast depozitov in 
drugih virov gospodarstva in prebivalstva, po drugi strani pa 
beležijo izjemno povečanje kreditov gospodarstvu, ki dosegajo že 
več kot 50 odstotkov bilančne vsote.
Poleg tega pa gre osemodstotni delež povečanja bilančne vsote tudi na 
račun pripojitve M-banke, ki seje zgodila oktobra lani. Pri tem je prišlo 
tudi do povečanja tržnega deleža, ki sedaj znaša 6,3 odstotkov. Ob tem 
velja pripomniti, da je tako Banka Koper na prvem mestu med 
slovenskimi bankami, v katerih država nima svojega neposrednega 
lastniškega deleža.
Lansko poslovno leto pa so hkrati zaznamovali tudi drugi dogodki, kot 
npr. spremembe v zakonodaji s področja bančništva in deviznega 
poslovanja, pridobitev koncesije Banke Slovenije za posle depotne 
banke, postali so ena od bank, ki so se vključile v projekt nacionalne 
varčevalne sheme Republiškega stanovanjskega sklada, uspešno pa 
so sodelovali tudi pri finančnem prestrukturiranju podjetij Cimos 
International Koper ter Perutninskega kombinata Pivka.
Med novosti, ki so se jih lotili v preteklem letu, sodi tudi sodelovanje pri 
prenovi plačilnega sistema. Začeli so izvajati pilotski projekt, v okviru 
katerega opravljajo plačilni promet za 17 vzorčnih podjetij Ta 
podjetja so prej poslovala preko Agencije za plačilni promet, zdaj pa že 
poslujejo preko t.i. transakcijskih računov, namenjenih tako za 
tolarsko, kot tudi devizno poslovanje.
Sicer pa je Zakon o deviznem poslovanju omogočil odpiranje tovrstnih 
računov za plačilni promet s tujino tudi širšemu krogu komitentov, ki 
bodo kasneje lahko te račune uporabljali tudi za tolarsko plačevanje. 
Kljub siceršnji nedorečenosti glede roka prenosa plačilnega prometa z 
APP na banke pa računajo, da bo ta prenos potekal kot je bilo 
načrtovano.
"Postopoma, v obdobju sedmih četrtletij, oziroma v roku dveh let, naj bi 
svoje račune na banko prenesla podjetja, ki jih bodo v banki izbrali 
glede na velikost in količino transakcij, tako, da bo ta prehod povzročil 
čimmanjšo turbulenco na tržišču. Seveda, če se bodo v podjetjih s tem 
strinjali," je povedal Boris Belica, vodja oddelka, ki se ukvarja s 
transkacijskimi računi.
Kljub vsemu pa se je že v prvih mesecih letošnjega leta v zvezi s 
poslovanjem Banke Koper nabralo kar nekaj pomembnih novosti. Tako 
so na področju elektronskega bančništva, uvedli novo storitev v 
poslovanju preko I-net banke Odslej namreč lahko več kot 2000 
uporabnikov I-net banke - toliko se jih je namreč doslej odločilo za 
to obliko poslovanja z banko - izvaja preko interneta tudi plačilo 
virmanov in položnic ter prenos sredstev med računi.
Pred nedavnim je nadzorni svet za drugega člana uprave (poleg Vojka 
Čoka), imenoval Igorja Kraglja, dosedanjega direktorja Primorskih 
skladov. Z imenovanjem dvočlanske uprave so se tako prilagodili 
zahtevam nove bančne zakonodaje, ki predvideva veččlansko upravo 
bank, k imenovanju članov pa mora dati soglasje tudi Banka Slovenije. 
Najpomembenjši dogodek tega tedna pa je za Banko Koper vsekakor 
začetek kotacije njenih delnic na Ljubljanski borzi V torek se je 
namreč pričelo z njimi trgovati na organiziranem trgu v borzni kotaciji 
A pod oznako BKPR. Prvi dan trgovanja je enotni tečaj dosegel 
vrednost 26.391,30 tolarjev, opravljenega pa je bilo le za 682.300 
tolarjev prometa. Sicer pa imajo največ delnic v lasti tri koprske 
delniške družbe: Luka Koper (30,6%), Istrabenz (24,99%) in Intereuropa 
(19,99%), medtem, ko je Banka Koper lastnica 2,3 odstotka delnic.
O tem, kako bodo uporabili lanski dobiček pa se bo po zaključku 
revizije, ki naj bi trajala do sredine aprila, izrekel nadzorni svet, na 
junijski skupščini pa bodo o tem sklepali še delničarji, (kb)



PRINCE OF IZOLA

Zoran in Mar Django 
Quartet so bili dobre 
volje, še bolj pa 
Zdenka Petek, ki je 
razstavljala na Princu 
in bila odličen 
sogovornik na
predstavitvi. Med 
drugim je povedala, 
daje hiperaktivna, saj 
sodeluje v Tubi, Liku 
in portoroškem
Solinarju.

Boris Šuligoj, novinar 
Dela je spet zamudil in 
polna ladja gaje čakala 
kakšnih 10 minut. Na ta 
način je prevzel primat 
Mefu. ki je doslej veljal 
za največjega
zamudnika na severnem 
Balkanu.

Med gosti se je znašel 
tudi naš športni 
komentator Žare, ki je v 
prijetni družbi največ 
časa preživel v ozadju, 
saj so bili komentatorji 
bolj za šankom kot v 
prvih vrstah. Kljub 
vsemu je bil z 
dogajanjem zelo
zadovoljen.

Danilo Markočič,
občinski PR (Public 
relation) je bil kriv za 
morebiti pozabljene ob 
vabilih na Princa. Md 
temi so se znašli tudi 
vodilni iz knjižnice in 
Centra za kulturo, šport 
in prireditve, kar je naš 
karikaturist Marjan 
Motoh opisal tako-le:

Prince of Venice je dober koncertni prostor a gaje moč uporabiti 
tudi za priložnostne razstave. Razmeroma velika platna Zdenke 
Petek so tako-le okrasila zgornje nadstropje Princa in privabila 
celo nekatere kupce.

Kar nekaj novinarjev 
in novinark je prišlo 
na osmomarčevsko 
proslavo, med njimi je 
bila posebej dobre 
volje Kristina Menih, 
dopisnica maribors
kega Večera, ki je bila 
takšne-le volje. Njena 
televizijska kolegica 
pa je dala še piko na i.

Poleg novinark so bile tudi nekatere direktorice, med njimi tudi Barbara 
Verdnik iz Primorskih novic (v sredini), s katero se je v pogovor 
zapletel njen štajerski rojak, direktor Kompasa Portorož, Marko Tancar.

” I-'
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KAJ SPLOH HOČE 
MLADINSKI SVET?
Dne 25. 2. 2000 je bilo v Izoli prvo srečanje mladinskih 
organizacij v občini Izola.
Udeležili so se ga zastopniki Mladinskega ustvarjalnega 
kluba Izola - MUKI, Mladinskega izolskega centra - MIC, 
Mladega foruma ZLSD Izola, Občinskega odbora Mladih 
krščanskih demokratov Izola - MKD, Mladinske sekcije 
pri društvu tabornikov Rod jadranskih stražarjev Izola - 
RJS in mladinske skupine pri Evangelijski cerkvi Izola, ki 
soglašajo in podpirajo ustanovitev Lokalnega mladinskega 
sveta v oobčini Izola s ciljem izboljšanja kakovosti 
življenja mladih v lokalni skupnosti.
Zastopniki mladinskih organizacij so s podpisom pristopne 
izjave se zavzeli za odgovorno in proaktivno sodelovanje v 
procesu ustanavljanja Lokalnega mladinskega sveta v 
občini Izola, kakor tudi v njegovem nadaljnem delovanju 
ter da bodo upoštevali načela pluralnosti, avtonomnosti in 
individualnosti.
V ta namen je bila izvoljena iniciativna skupina, ki jo 
sestavljajo: Maja Podgornik, Mojca Ferie - Brezavšček, Sandra 
Tominac, Janez Glažar, Darjan Gorela in Aleksej Skok.

Pričujoče sporočilo za javnost seveda ne daje dovolj informacij o 
tem, kaj sploh je in za kaj se zavzema izolski mladinski svet. Kot 
nam je povedal Tomaž Kovač, ki je v okviru javnih del pripravil 
projekt s to vsebino gre za organiziranost mladih, ki naj bi, tako kot 
drugod v Evropi, prispevala k jasnejšemu izražanju in 
uveljavljanju Interesov mladih v lokalni skupnosti.
Po njegovem mnenju bodo mladi, organizirani v Mladinski svet, 
lahko generirali njihove skupne interese, ob tem pa obdržali 
visoko stopnjo avtonomnosti v odnosu do političnih strank in 
oblasti s hkratnim izražanjem pluralističnih interesov, saj si vsi 
mladi pač ne želijo istega.
Na vprašanje o tem, kje je sploh mesto tega organa, ki ni zapisan 
v nobenem od dokumentov lokalne samouprave (niti v statutu 
niti v poslovniku občinskega sveta) pojasnjuje, da gre za organ, 
ki daje pobude občinskemu svetu in predstavlja pomemben delež 
prebivalstva občine in volilnega telesa, zato pač ne bo mogoče 
kar tako mimo zahtev in interesov, ki jih bodo mladi tako izražali. 
Med temi je na prvem mestu oblikovanje Centra za informiranje 
in svetovanje, saj mladi pogrešajo predvsem to: dobro informacijo 
in koristen nasvet. Poleg tega pa se že izoblikuje nekaj jasnih 
ciljev, od ureditve mladinskega centra v parku Arrigoni do 
sodelovanja v politiki zaposlovanja, stanovanjski politiki, boju 
proti odvisnosti in podobno.
Mladinski svet je trenutno še pred dokončnim formiranjem, kaj 
bo dejansko zmogel in kje se bo umestil v trenutnem razmerju sil 
v občini Izola pa bo še treba videti. (DM)

Brez pretresov
ILIRIKA

Čeprav trg deluje nekoliko negotovo, je vzdušje 
neprimerno boljše kot kakšen teden nazaj. Veliko so k temu 
pripomogli ugodni poslovni rezultati, ki so jih podjetja 
objavila minule dni. Pomembno je tudi dejstvo, da so borzno posredniška 
prodaje Lekovih delnic nekoliko usahnile. HISA ti d cl

Kranjska Sava nadaljuje s prevzemi. Zadnji uspeh je pridobitev deleža v 
trgovskem podjetju Astra. Širitve in uspešno lanskoletno poslovanje se ni odrazilo 
na ceni delnic, ki so bile ob prihodu na borzo že bistveno višje. Morebitni nakupi 
med 16.500 ter 16.800 tolarji se zato zdijo dokaj smiselni.

Mercator se prav tako pomika v negativnem trendu, prvo mejo pa bo predstavljal 
tečaj 14.300 tolarjev. Naj spomnimo, daje Mercator po dobičku skorajda že dohitel 
Lek, o prihodnjem razvoju pa mora vsak presoditi sam. Pivovarna Union nadaljuje 
pot navzdol, kjer so se delnice zaenkrat ustavile pri 41.000 tolarjih.

Glede na objavljene poslovne rezultate so trenutni borzni tečaji dejansko nizki, 
zato je smiselno pričakovati postopno dvigovanje tečajev.

Daniel Viljevac

ISTRANI BODO 
IMELI KONGRES
V četrtek je izolska županja Breda Pečan gostila župane 
obmejnih občin Hrvaške in Italije s katerimi so se 
pogovarjali predvsem o projektu Evroregija, seveda pa ni 
šlo niti brez pogovorov o načrtovanem Svetovnem kongresu 
Istranov, ki naj bi se zgodil letos prav v Izoli.
Na srečanje so prišli župani Boris Pangerc (Dolina). Roberto di 
Piazza (Milje), Sergio Spojnič (Novigrad), Rodoljub Kosič 
(Poreč), Dino Pucer (Koper) in župan Istrske županije Stevo 
Zufič.
Župani so na sestanku predvsem obnovili bistvo dobrega 
sosedskega sodelovanja, ki naj bi v bodoče dobilo še trdnejšo 
obliko, ko bo Evropa zares postala Evropa regij, seveda ne le v 
besedah ampak tudi v formi.
Pozornost javnosti je že nekaj časa posebej namenjena 
pripravam na 2. Svetovni kongres Istranov in odnosu 
slovenskih občin do tega dogodka, saj je znano, da dogodek ni 
deležen vsesplošne podpore, vendar odgovora tudi tokrat nismo 
dobili. Organizatorji kongresa, društvo istrskega prijateljstva, ki 
ga vodi Egidij Krajcar, so poslali vabila vsem klubom Istranov 
po svetu, uradno pa so povabili tudi vse istrske občine v treh 
državah. Odgovorov od slednjih zaenkrat še nimajo, povsem 
očitno pa je, da organizatorji od namere ne odstopajo, tako da bo 
istrski svetovni kongres zagotovo v izolskem Simonovem 
zalivu, zbral pa bo več kot 1000 delegatov Istranov z vseh 
koncev sveta. Marsikaj v zvezi s kongresom je seveda odvisno 
tudi od slovenske politike do Istranov, saj je bivša koprska 
županja pred časom zavrnila možnost sodelovanja na kongresu, 
piranska županja je obdržala varno distanco, izolska pa ni 
nasprotovala organizaciji, čeprav se zdi, da nekatere ideje 
Istranov niso ravno blizu tistim, ki jih do istranstva gojijo 
nekatere izolske stranke in oblast nasploh.
Na sestanku so govorili tudi o letošnji Karavani prijateljstva - 
Istra brez meja ki jo prav tako organizira Društvo istrskega 
prijateljstva. Letos jo bodo še nekoliko podaljšali, saj bodo v 
čolnih in s kolesi prepotovali od Umaga do Trsta, seveda s 
postankom v Izoli.

VEČER DUHOVNIH PESMI
Vabimo vas na glasbeni večer duhovnih pesmi z glasbeno skupino Elim, ki bo v:

soboto, 18.03.2000 ob 18.uri
v prostorih Evangelijske cerkve Koper & Izola,

v Izoli, Industrijska cesta 2 e (Galeb)
Glasbena skupina Elim deluje od leta 1995. Sestavljajo jo amaterske pevke in pevci iz 
cele Slovenije. Njihov repertoar obsega približno 50 krščanskih pesmi. Pevovodja 
Larisa Čanji, profesorica klavirja iz Celjske glasbene šole, je vse pesmi prevedla v 
slovenski jezik. V soboto bodo zapeli 11 pesmi, med katerimi so črnske duhovne, stare 
krščanske himne, pa tudi sodobne krščanske pesmi, kakršne pojejo kristjani po 
evangelijskih cerkvah.____________________________________________________

OBVESTILO LASTNIKOM IN UPORABNIKOM 
ZEMLJIŠČ OB IZOLSKI OBVOZNICI

Družba za državne ceste d.o.o. obvešča vse lastnike in 
uporabnike zemljišč, katera mejijo na že zgrajeni del 
izolske obvoznice-štiripasovnice, da je v teku gradnja 
zaščitne-varovalne ograje na obeh straneh štiripasovnice. 
Ograja se gradi v zemljišču cestnega sveta, ker so pa 
nekateri koristniki zemljišč ista obdelovali do samega roba 
usekov oz. nasipov prosimo prizadete, da omogočijo 
gradnjo ograje po trasi, ki je na terenu označena z rdečo 
barvo.

Ograjo postavljamo z namenom, da povečamo varnost 
pešcev in voznikov na tem delu hitre ceste.

Družba za državne ceste d.o.o.



NOGOMET

2. SNI-PRVA ZMAGA 
ČREŠN0VCI:AVT0PIIIS1:3 (1:01
Strelci za Avtoplus: Malikovič (60), 
Mamilovič (75), Furlanič (77)
Avtoplus: Jakomin 6,5, Sotlar 6,5, 
Mamilovič 7,5, Furlanič 7,5, Omanovič 
7,5, Božič 7, Kariž 7, Gregorič 7,5, Lokaš 
6,5 (Šorgo 6,5), Bogdanovič 6,5 (Peršič 
6,5), Malikovič 7,5 (Vučenovič - ) 
Kortežani so bili vseskozi boljši nasprotnik 
in z domišljenimi akcijami so prekmurce 
spravljali v velike težave. Po zadetku 
domačinov je že kazalo, da se bo ponovila 
stara zgodba, toda premoč primorcev je 
bila vendarle tolikšna, daje morala obroditi 
z zadetkom, ki gaje dosegel Malikovič (sin 
Izolana Marjana Malikoviča, ki je prišel v 
Korte iz Kopra), nato pa sta po strelu z 
glavo zmago Kortežanom zagotovila 
Mamilovič in Furlanič.
Trener Patarič je bil po zmagi zelo 
zadovoljen, še posebej z igro, ki obeta, da 
bodo igralci Avtoplusa trd oreh za 
marsikatero drugoligaško moštvo. V 
nedeljo bodo Kortežani igrali z 
drugoligašem iz Kozine in v primeru 
zmage bi se že resno priključili moštvom, 
ki se bodo do konca borila priti izpadu iz 
drugoligaškega tekmovanja.

ROKOMET- Člani

KAPUČINO

3. SNI-TEŽKA ZMAGA 
MNK IZ0la:BRDA 3:2 (3:01
Strelci za Izolo: Apollonio (7), Zajc (25), Maletič (42) 
MNK Izola: Sirotič 6,5, Zajc 6 (Škropeta 6), Cerič 6,5, 
Markežič 6,5, Puzič 6,5, Gavrič 7, Bašič 7,5, Zaič 6, 
Kremenovič 6,5, Maletič 6,5 (Mujkič 6,5), Apollonio 7 
(Božič - )
Okrepljeni Izolani so zabeležili pomembno zmago v boju 
za obstanek, čeprav se je na koncu zdelo, da bi lahko 
izgubili točko, če bi tekma trajala še 5 minut. Po 
prepričljivem vodstvu in dobri igri v prvem delu so 
nepričakovano popustili pred koncem in gostom dovolili, 
da so zmanjšali rezultat ter ogrozili pomembno zmago. 
Odločilne so bile okrepitve: Apollonio z zadetkom in 
Bašič z odlično igro v sredini. Izolani zdaj zaostajajo za tri 
točke za predzadnjo Ilirsko Bistrico, v nedeljo pa jih čaka 
težko gostovanje v Dekanih.

NOGOMET-mladinci
Mladinci in kadeti MNK Izola so igrali zaostala srečanja 
jesenskega dela v Beltincih in oboji so se domov vrnili z 
zmago 4:2.
Strelci za mladince so bili: M. Hasič, Mujkič, Božičič in 
Božič

ODBOJKA
MOŠKI IN ŽENSKE ZA NAPREDOVANJE 
3.D0L-moški
Hoteli S. Zaliv:AstraTelecom 3:0 (13,19,14)
Izolski odbojkarji so brez večjih težav odpravili moštvo 
Astre in tako prenesli odločitev o zmagovalcu 
tretjeligaškega prvenstva na zadnje kolo. V soboto bodo 
namreč igrali proti zadnjeuvrpčenemu Bohinju, medtem 
ko bo moštvo Salonita igralo proti tretjeuvrščenemu 
Portorožu v gosteh. V primeru gladke zmage Izolanov in 
poraza ali zmage 3:2 Anhovcev bi Izolani zmagali in se 
neposredo uvrstili v 2. Državno ligo. V nasprotnem bodo 
morali v kvalifikacije, kjer pa je mogoče prav vse, zato 
velja v soboto navijati za Portorož, ki Izolane lahko reši 
vseh skrbi.
3. DOL-ženske
Semič : Vimpro Izola 1:3 (-22, -8,23, -13)
Izolanke so rutinsko vklnjižile že 17-to zaporedno zmago 
in tako ostale trdno zasidrane na drugem mestu 
prvenstvene lestvice. V soboto se tako pripravlja domača 
fešta, ki bo sledila dvoboju s Partizanom iz Škofje Loke, 
kjer bi morale Izolanke zabeležiti še eno zmago. Tekma bo 
v telovadnici Livade ob 16. Uri navijače pa vabimo, da 
pridejo proslaviti uvrstitev v kvalifikacije za 2. Ligo.

MRK Izola Hoteli Morje Portorož :
RD Termo Škofja Loka 22:29(15:13)
Izola - Športna dvrana v Izoli, gledalcev 
150, sodnika Krašna in Vodopivec iz 
Ajdovščine
MRK Izola Hoteli Morje Portorož: 
Klobas, Cetin 1, Muha M., Božič 1, 
Vukovič 2, Cah 1, Čebular 4, Muha B. 2, 
Rojc , Ropotar 6, Gologranc 5(2), 
Hodžič, Žeger, Gregorič 
Termo: Peternel , Dolinar 1, Duič 3, 
Frelih 5, Jakac 9, Keše G., Cudermen , 
Jeras 1, Cankar, Kersnič , Vešligaj 3(1), 
Galof 5, Keše M. 2, Pensa 
7-m: Izola 2(2), Termo 2(1)
2-min: Izola 8 min, Termo 6 min 
Diskv.: Jakac 60' prerivanje, Vukovič 
prerivanje, Begovič 60’ našportno 
obnašanje

Ekipa Terma je veliko težje prišla do 
novega para točk, kot pa kaže rezultat. 
Vse do treh četrtin tekme so bili Izolani v 
prednosti. V zaključku, ko pa so jim 
pošle moči so si gostje priigrali prednost 
in visoko, previsoko zmagali. Takoj na 
začetku so Izolani pokazali, da se bodo 
morali Škofjeločani zelo potruditi, če 
bodo želeli zapustiti Izolo neporaženi. 
Povedli so s 4:1 že v 6’. Sledila je serija 
gostov, ki so rezultat preobrnili na 4:5 v 
11’ in imeli prednost zadetka vse do 21', 
ko je Gologranc ponovno povedel 
varovance treneija Radojkoviča v 
vodstvo (9:8). Do konca polčasa so z 
odlično igro Izolani ponovno imeli 3

--------------- zadetke prednosti (15:12), ki pa so jih v
zaključku prvega in začetku drugega gostje izničili. V 
prvem delu je dobro branil Klobas, Gologranc, Čebular, 
Ropotar in Vukovič pa so bili razpoloženi za igro v 
napadu. Izolani so obdržali pobudo vse do 44' in imeli 
zadetek prednosti. Takrat je Jakac ponovno povedel v 
vodstvo Termo s 17:18. Izolani so igrali ves čas obrambo 
5-1, medtem ko so gostje obrambo 3-2-1 v drugem delu 
zamenjali s tesnejšim pokrivanjem Jakoba Vukoviča. 
Mladega in najneamejšega Izolana so tako odrezali iz igre 
in počasi so tako otopili izolski napad. Do priložnosti ni 
prišel niti Jernej Gologranc, pa tudi Čebular se je 
zaustavil. Vsi trije omenjeni igralci v drugem polčasu 
niso dosegli zadetka. Od tod je tudi pričakovan poraz. 
Mlajši igralci, ki so dobili priložnost so jo popolnoma 
izlkoristili, vendar še niso sposobnoi reševati tekem. 
Potrebujejo pomoč staeših soigralcev. V drugem delu je 
ravnotežje z gosti kolikor toliko držal le Ropotar, ki je 
dosegel polovico svojih zaetkov v drugih tridesetih 
minutah. Tekma je bila odločena od 47 minute in izida 
19:19 do 49' ko je bilo že 19:22. Tudi minuta odmora 
Izolanom ni pomagala. Gostje so imeli odločilno 
prednost in do konca tekme so samo dotolkli domačo 
vrsto, ki je popolnoma popustila, za prikazano v treh 
četrtinah tekme pa si vseeno zasluži pohvale. Za kaj več 
pa bo potrebno veliko več treninga. Tudi gledalci so se 
odzvali na spremembe v klubu in podpirali igralce od vsega 
začetka. Manjkajo pa še vedno Ribari. Z njihovo pomočjo bi 
mogoče Izolani le zdržali še nekaj več in mogoče iztržili tudi 
kakšen ugodnejši rezultat ter iztisnili iz sebe še več.
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JA Piše:
ŽARE

za Kapučino Sport

Izolani so čedalje več Izolani. Vendar pa je vse 
skupaj še daleč, vsaj od I. lige. V soboto so 
presenečali, morda tudi sami sebe. Dolgo so se 
hrabro upirali, celo vodili, toda za presenečenje

je manljkalo kar nekaj "stvari". Klasični izgovori: 
neizkušenost, zmanjkuje moči, prekratka klop. 
Dokaj razumljivo, če vemo in poznamo stanje v 
moškem rokometu. Vendar pa, je kar nekaj stvari 
"ušlo" iz rok. Vsekakor to ni ekipa "bodočnosti" 
in mislim, da bise že sedaj moralo delati na temu. 
Preveč "trenerjev" na klopi lahko več škodi kot 
koristi, izgubiti z golom ali desetimi v tem 
trenutku tudi ne spremeni slike. Normalno, da 
mora biti volja in želja po zmagi, to pa Ihko 
pokažeš v igri, sedenje, neuvrščanje v ekipo ima 
lahko učinek bumeranga. Prepotrebne izkušnje 
bodo mladi dobili proti boljšim, te pa jim bodo 
kmalu potrebne. Če upanje zadnje umre, prav, 
mislim pa da so potrebne tudi spremembe. Slišim 
pa že odgovor, brez sredstev... Izolske 
rokometašice so osvojile vse točke (Burja, 
Maribor) in tako utišale vse "dobro misleče"

Razigravanje, ki je samosebi potrebno, 
potrebno ga je odigrati, od kod dodatna 
sredstva pa je skrb klubov. Stara pesem, apetiti 
klubov, vsaj na začetku, so sila visoki. Med 
prvenstvom se marsikaj dogodi in nekateri bi 
stvar reševali zadnji hip, komu in kako se bo 
razpletlo. Mi smo rešeni, seveda bo 
pomembno katero mesto bomo zasedli. Lahko 
smo tudi peti, če bi dekleta presenetila tudi 
same sebe. Presenečenja, presenečenja, 
pustimo se torej še enkrat presenetiti.

http//izola.gvcri.net

POD BELVEDERJEM
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Kadeti
MRK IZOla : Koper 25:17(13:81
MRK Izola: Vončina, Žeger 4, Cetin 8(4), Božič 5, Stepančič 1, Pucer, Viškovič 2, 
Hodžič 2, Bubnič 1, Vukovič 2

Kadeti so nadaljevanje polfinalnega tekmovanja začeli odlično. V domači dvorani 
so prepričljivo premagali sosede iz Kopra, tudi ene glavnih pretendentov za 
napredovanje. Izolani so povedli takoj v začetku in z odlično igro držali prednost 
kozi vse srečanje. Nakoliko v ozadju je bil Jakob Vukovič, ki so ga Koprčani tesno 
pokrivali, zato pa so preostali igralci zaigrali odlično. Strelsko so se izkazali 
predvsem Cetin, Božič in Žeger. Pohvale pa si zaslužijo prav vsi igralci.

Mlajši dečki A
MRK Izola: RK Jadran 17:14(12:8)
MRK Izola: Kuzmin, Redžič, Srabotič U. 4, Jurman 5, Kocjančič 1, Kuburič, 
Ivančič, Markič 2, Gomezelj 2, Kleva, Srabotič M. 3 

Tudi v rokometnih ligah mlajših selekcij so imeli počitnice, ki pa niso vplivale na 
igro izolskih rokometašev. Mlajši dečki A so vodili skozi vseh 60 minut in zasluženo 
zmagali proti Jadranu. Uroš Srabotič in Jurman sta bila najuspešnejša v napadu.

ROKOMET-ženske
Rranik Maribor : ŽRK Raje Daewoo Izola 22:26 (13:12)
Branik: Vabič-Škerlak, Polanc 4 (2), Muršec 2, Švegl 3, Vodušek, Puhar, Ostojič
5(2), Žnudrl 6, Kovačevič 2, Šipek, Vukobrat, Žuran, Tuš
ŽRK Bajc Daewoo Izola: Šmiran B., Stubelj 1, Hodžič 4, Petrinja 2, Čvorak,
Kovljenič 3, Mitruševska, Adamič 5, Božič T, Šmitran D. 1(1), Hmjič 1, Bošnjak
8(1), Višnjevec 1, Bubola
7-m: Branik 6(4), Izola 3(2)
2.min: Branik 10 min, 18 min 
Diskv. /

Po zmagi proti Burji na Škofijah sredi preteklega tedna so Izolanke v razigravanju 
za obstanek v ligi zabeležile še drugo zmago. Izolanke so se v drugem krogu 
revanširale Mariborčankam za poraz pred dvema tednoma, ki dejansko ni bil le plod 
dobre igre Branika, ampak tudi drugih dejavnikov, ki s športom nimajo veliko 
skupnega. V soboto so varovanke trenerja Čuka slabo začele in omogočile 
Štajerkam, da povedejo. 10:5 sredi prvega delaje bila največja prednost domačih. Že 
do polčasa so naša dekleta znižala in v nadaljevanju takoj povedla, ter si do konca 
priigrala prednost, ki je zadostovala za gladko zmago. Strelsko razpoloženi Miji 
ošnjak lahko damo ob bok tudi Petro Adamič. Odlična pa je bila tudi Martina Bubola 
v vratih, ki je odlično zamnenjala obolelo iljano Šmitran. Na žalost se je na tekmi 
poškodovala kapeanka Sabina Hodžič, ki bo moral na operacijo prsta in je izgubljena 
do konca sezono, riložnost bodo tako dobile druge igralke, saj so si Izolanke s ema 
dvema zmagama, priborile zelo 8ugoden položaj za obstanek v ligi. Z kakšno 
morebitno zmago v gosteh, seveda poleg vseh domačih tekem, pa bi lahko tudi 
napredovale na razpredelnici. Že v soboto bo v izolski športni dvborani ob 18:00 uri 
tekma z Jelovico iz Škofje Loke.

Mini rokomet
Izolske najmlajše rokometasicew so se v sončno nedeljo udeležile 5. 

mednarodnega odprtega prvenstva Istre v mini rokometu v Umagu. Na turnirju je 
sodelovalo 12 ekip, zmagale so Celjanke medtem ko so bila naša 'dekleta' na koncu 
peta. Za Izolo so igrale naslednje igralke: Anja Barič, Sabrina Poropat, Rebeka 
Hiršel, Nataša Hanc, Sandra Vukojevič, Mirela Poljak, Katja Koprivec, Aleksandra 
Derdaj, Ajda Bajrektarevič, Sindi Bizjak, Tjaša Šafančič in Maja Čančar. Za 
prikazano igro velja pohvaliti ceotno ekipo, ki se ja zbral šele pred petimi meseci in 
so še v začetni fazi, ter se morajo še veliko naučiti. Pokazale pa so zavidljiv nivo 
znanja rokoema. Najmlajša Aleksandra Derdaj se je izkazala predvsem z zadetki, 
Sandra Vukojevič pa z obramabmi.
Rezultati:
Ljubljana - Polje : Izola 12:10 / Izola - Rovinj 10:9 / Zamet A - Izola 14:8 / 
Izola - Opatija 11:12 / Omišalj - Izola 7:13

ŠE

MALI OGLASI
- POCENI PRODAM KOMBINIRANO VOZILO-FORD TRANSIT, 
primerno za prevoz živil, tel. 649 350- INŠTRUIRAM ITALIJANŠČINO 
IN ANGLEŠČINO ZA OSNOVNO IN SREDNJO ŠOLO. tel 647 601
- UGODNO PRODAM MOBIREGLJO ERICSSON GA 628, brez sim., 
star 9 mesecev v garanciji, podarim etui. tel 041/ 828-605 
-TOVORNO PRIKOLICO za osebni avto, novo prodam za 50.000 SIT. 
tel.: 644 081
-REGISTRSKO BLAGAJNO NOVO neuporabljeno OLIVETTI 012 
prodam za 50.000 SIT. tel.: 644 081
- MLADIČKE-mešance, mati čistokrvna ovčarka, oče šnavcer, nujno, 
zaradi bolezni v družini oddamo, po simbolični ceni (le za stroške hrane) 
tel.. 066/ 649 112
- BREZPLAČNO oddam ohranjeno termoakumulacijsko peč. Za prevoz 
poskrbite sami. tel. 741 752
- Uspešno INŠTRUIRAM ITALIJANŠČINO za osnovno in srednjo šolo 
ter univerzitetni študij. Tel.: 646 097
- RAČUNALNIKI NOVI IN RABLJENI Z GARANCIJO, 
BREZPLAČNA MONTAŽA IN DOSTAVA, INŠTRUKCIJE, 
PROGRAMI, IGRE, možna menjava, tel 645 818

NAMIZNI TENIS
1.SNT1 - članice
Po daljšem premoru so članice Arrigonija igrale v soboto 12.krog 
ligaškega tekmovanja proti ekipi Kajuha iz ljubljane. Izolanke so 
zgubile z rezultatom 3:6, vendar pa so domaodigarle eno svojih 
najboljših tekem v letošnji tekmovalni sezoni. Najboljše je tokrat 
igrala Jana Ludvik, ki je prepričljivo prinesla ekipi dve zmage, gladko 
z 2:0 je premagala Lesarjevo in Fuganelovo, ter zgubila s Polončičevo, 
tudi z 0:2. Zelo dobro je igrala tudi Erika Jauševac, ki je gladko 
premagala Lesarjevo z 2:0, tesno z 1:2 pa je izgubila s Polončičevo, ki 
je bila pred tednom dni tretja na državnem prvenstvu. Škoda pa je 
vsekakor njenega tesnega poraza proti Fugandovi, kjer je prvi set 
gladko zmagala na 13, ter drugega tesno izgubila na 21 v tretjem pa je 
povsem popustila ter zgubila na 14. Morebitna zmaga bi prinesla ekipi 
možnosti za izenačit rezultat, saj bi se zadnjo tekmo srečale Tina 
Nemarnik in lesarjeva. Zaradi bolezni ni nastopila Kristina Rahotin, s 
katero bi bil rezultat za domačo ekipo nedvomno ugodnejši

2.SNTL - članice
Članice druge ekipe so tudi v soboto igrale doma. Zjutraj so gladk 
zgubile z ekipo ED1GSA iz Mengša z 1:6. Edino zmago proti ekipi, ki 
je druga na prvenstveni lestvici, je zmagala Petra Kukovec. Popoldan 
so Izolanke igrale proti drugi ekipi Petovie iz Ptuja in tesno zgubile z 
rezultatom 4:6. Dve zmagio je ekipi prinesla Sonja Škorjanc, po eno pa 
sta zmagale Marika Jauševac in Petra Kukovec. Za ekipo je nastopila 
še Anja Filipaš. Veliko več uspeha od igralk so imeli Izolaski veterani 
in rekreativni igralci, ki so igrali v Ajdovščini. Na turnirju, ki šteje za 
računalniško lestvico RS je prvo mesto v kategoriji od 40-50 let osvojil 
Marino Filipaš. V kategoriji rekreativnih igralcev do 40 let pa seje 
med 16 najboljših uvrstil Darko Metlika. V nedeljo je v Zgornjem 
Kašlju pri Ljubljani potekal tretji odprt( turnir RS za pionirke. 
Najboljše, med osem se je uvrstila Sonja Škorjac, ki je za med štii 
izgubila s Terbuc iz Ptuja. Med 16 najboljših pa se je uvrstila Marika 
Jauševac, ki je v osmini finala zgubila s tretjo nosilko Lužarjevo iz 
Mengša. Podobno tekmovanje so imeli pionirji v Škofji Loki, kjer seje 
najboljši izolski pionir Tjaš Zigante uvrstil med 16 najboljših, med 24 
najboljših pa seje uvrstil Blaž Lipovec.

LITERARNI USTVARJALCI, POZOR!
Pri Društvu upokojencev Izola ustanavljamo literarno sekcijo društva, ki 
bo združevala ljubiteljske pesnike in pisatelje iz Izole.
Vključila se bo v nacionalno mrežo literarnih ustvarjalcev "LIKUS", ki 
deluje pri Zvezi upokojencev Slovenije.
Vsi, ki radi poprimete za pero in na kakršen koli način literarno ustvarjate, 
ste vabljeni, da se oglasite pri Društvu upokojencev na Plenčičevi 3 
(649-737) ali pa pri g. Ernestu Cahu na tel. 644-292.

POTREBUJETE POMOČ ŠIVILJE ?
v V začetku marca smo ponovno odprli 
ŠIVILJSTVO Ljubič na Prešernovi cesti 3. 

Stare in noye stranke vljudno vabimo. 
Šiviljstvo Ljubič 
Tel.: 648 - 604

-skupinski družinski popusti 
- priprava na smučanje 

- izredno ugodne karte za mlade 
• brez letne vpisnine 

Obiščite nas 
na LJUBLJANSKI 51 v Izoli
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AKCIJA TOM AND JERRY
Ta teden poteka akcija kontrole in odstranjevanja 
zapuščenih mačk in psov, ki so se v Izoli precej razmnožili, 
tako da je z njimi kar nekaj težav, še posebej v starem delu 
mesta in na podeželju.
Akcijo izvaja Veterinarska postaja v sodelovanju z občinsko 
inšpekcijo, doslej pa so že prijeli večje število mačk in psov. Za 
slednje so lastnike v glavnem dobili in jim, ob vrnitvi ljubljenca, 
dodali še položnico za plačilo 5.000 tolarjev kazni, kolikor tudi 
določa ustrezen občinski odlok. Polovili so tudi večje število 
mačk in jih odpeljali v zavetišče v Veterinarski postaji. Tam 
počakajo na morebitne lastnike, če pa teh ne bo je usoda teh 
mačk dokaj negotova. Zagotovo ne bodo deležne sterilizacije, 
saj je zanjo treba plačati po 13.000 tolarjev, občine pa denarja v 
ta namen nimajo.
Tako velja resno vzeti nasvet, da je treba za hišne ljubljence pač 
bolje poskrbeti, saj je občinski odlok zelo strog in kazni čisto nič 
simbolične. Gre za dobro naših hišnih ljubljencev, nas in končno 
našega mesta, ki vse bolj spominja na minsko polje smrdljivih 
razsežnosti.
■v V y/

SKVER JE SE VEDNO ZIV

Izola je od nekdaj imela svoj škver, le da 
je bil včasih pri Luški kapitaniji, kasneje 
pa pri Ribi. Z odhajanjem lesenih 
ribiških ladij v pokoj je tudi škver imel 
vse manj dela, zadnje čase pa so lesene 
barkače spet postale popularne, posebej 
za prevoze turistov in tako se je počasi 
napolnil tudi izolski škver, kjer te dni 
vneto popravljajo kar dve turistični 
barčici. V neposredni bližini, na območju 
marine, pa popravljajo veliko leseno 
jadrnico, eno največjih, kar jih je bilo 
doslej v marini, saj so jo na kopno 
dvignili s skrajnimi napori dvigala in 
posadke.

112- nujni primeri 
600-980 - Reševalna postaja Izola 
645-830 - tel. centrala ZD Izola

je tednik izolanov
Naslov: Veliki trg 1, 6310 Izola, tel. 066/ 600-010, fax. 066/ 600-015 
Glavni in odg. urednik: Drago Mislej / Uredništvo: D. Mislej, K. Bučar,
T. Ferluga, M. Motoh / Tehnični urednik: Davorin Marc 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 120 SIT.
Založnik / elektronski prelom : GRAFFIT LINE d.o.o., Izola; tel. 066/600-010
e-mail: MANDRAC(a} S-NET.NET
ŽR: 51430 - 603 - 32431 / Tisk: BIROGRAFIKA BURI, Izola

MLADINSKA BALINARSKA SEKCIJA 
NA LEP POMLADNI DAN

SKUPŠČINE BORČEVSKIH ORGANIZACIJ
Združenje borcev in udeležencev NOB Izola obvešča vse 
svoje člane, da bodo naše letne skupščine krajevnih 
organizacij po naslednjem razporedu:
1. v sredo, 22.03. ob 17.uri v prostorih Krajevne skupnosti 
Jagodje za naše člane iz IV. krajevne organizacije Jagodje.
2. v četrtek, 23.03. ob 17.uri v prostorih Krajevne skupnosti 
Livade za naše člane iz IUJvrajevne organizacije Livade.
3. v petek, 24.03. ob 17.uri v prostorih Društva upokojencev 
za naše člane iz ILkrajevne organizacije Izola,
4. v sredo, 29.03. ob 17.uri v prostorih Rdečega križa za 
naše člane iz I. krajevne organizacije Izola.
Prosimo vse člane, da se polnoštevilno udeležite letne 
skupščine Vaše krajevne organizacije.

UO ZB IN UDELEŽENCEV NOB IZOLA

Stavba na fotografiji je tik ob Tomažičevi ulici, v njej pa sta varno 
skriti dve avtomobilski razvalini, ob stabi pa je še tretja, prav tako v 
bednem stanju in seveda brez registrskih tablic. Razen teh 
pločevinastih razvalin je v tem "skladišču" še toliko različne krame in 
smeti, da bi sanitarna inšpekcija zagotovo prepovedala približevanje 
stavbi na manjšo razdaljo od 50 metrov. Toda tik ob stavbi se dnevno 
sprehajajo množice turistov, sanitarne inšpekcije pa ni. Morda pa bodo 
prebrali ta zapis, če jih že kdo drugi ni napotil na ta naslov.___________

TEČAJ PRVE POMOČI
ZA KANDIDATE - VOZNIKE MOTORNIH VOZIL

Tečaj se bo pričel v ponedeljek 03.04.2000 ob 16:00 uri 
v predavalnici Rdečega križa (Ob«tar»n«dov/ui5A)

Prijave na telefon (066) 601-020. v pisarni in na e-pošto rk.izola@siol.net
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Center za glasbeno vzgojo Koper 
Glasbena šola Izola

VABI INTERESENTE za tečaj

IGRANJA NA SYNHTESIZER.
Pouk je skupinski (v skupini tri učenci) in poteka dvakrat tedensko. Tečaj bo 

trajal dve leti in ga bo vodila
ANITA GRAJFONER.

. Starostne omejitve ob vstopu ni, zaželjen pa je razvit glasbeni posluh, zato bo 
ob vpisu organizirana avdicija - preizkus glasbenih sposobnosti.. 

Interesenti vabljeni h preizkusu 13., 14., 16. in 17. marca, med 19. in 20. uro 
v učilnici št. 4 v prostorih bivše italijanske osnovne šole (Gregorčičeva 21) v Izoli.

VODSTVO ŠOLE

DVE ČESTITKI

\7$s najboljše

Šestega marca je 
BRUNO ZENNARO 
iz Jagodja praznoval 80 let.
Obletnica je lepa a se Bruno dobro 
drži, kar je dokazal tudi na fešti v 
Strunjanu, kjer se je v lokalu 
Primorka zbralo kakšnih 50 ljudi, ki 
so prišli da mu čestitajo in voščijo še 
veliko let. Bruno sicer ni posebej 
ubogljive sorte a jih bo tokrat 
zagotovo poslušal.

Čestitamo

BORZA ZNANJA IZOLA 
MATIČNA KNJIŽNICA IZOLA
Oktobrske revolucije 1,
6310 Izola, telefon: 066/66 31 285, 66 31 284 
e-mail: izola@horzaznanja.mss.edus.si 
vsak delavnik od 8 do 13 ure 
v sredo od 8 do 13 ure in od 16 do 18.30 ure

Borze znanja so brezplačna in neprofitna informacijska središča v katerih zbiramo, 
urejamo in posredujemo podatke o ljudeh, ki izmenjujejo ( iščejo ali ponujajo ) različna 
znanja in informacije v različnih oblikah prostovoljnega in neformalnega združevanja.
V Borzah znanja lahko sodeluje vsak, ki ima neko znanje ali spretnost.
Potrdil o formalni izobrazbi ne potrebujete!

Naši člani vam med drugim ponujajo:
* Znanje slikanja na steklo, svilo, keramiko, porcelan in na steno;
* Izdelovanje vitraž;
* Kreiranje in poslikava embalaže ( razne darilne šatuljice );
* Izdelclava nakita iz gline;
* Svetovanje pri aranžiranju izložb;
* Kreiranje figuric iz slanega testa.

Bliža se čas oddaje napovedi za odmero dohodnine za leto 1999. Veliko zavezancev, 
predvsem so to starejši občani, ima pri izpolnjevanju obrazcev nemalo težav. V izolski 
Borzi znanja prijazno vabimo k sodelovanju vse, ki menijo, da so s problematiko dobro 
seznanjeni in bi bili zainteresiranim pripravljeni pomagati.

Pokličite torej Boizo znanja v Izoli. Zaprosili vas bomo za nekaj osnovnih podatkov, s 
katerimi bomo previdno ravnali.

Naše posredovanje je brezplačno. O načinu sodelovanja in obliki oddolžitve pa se boste s 
ponudnikom ali povpraševalcent kar medsebojno dogovorili.

BOR Z A
ZNANJ/

ALTERNATIVNA MEDICINA
V torek, 21. marca ob 18. uri bo v izolski 
palači Besenghi predavanje z naslovom 
"Medicina in alternativna medicija". 
Predaval bo profesor Corrado Bonassin 
iz Pule, predavanje pa organizira 
Skupnost Italijanov Pasquale Besenghi 
degli Ughi iz Izole v sodelovanju z 
Italijansko unijo z Reke in Ljudsko 
univerzo iz Trsta. Vstop je prost.

Znani ail around vseved Boris Bradač bo 
v petek, 17. marca v koprski galeriji Pina 
(poleg MKC) pripravil razstavo z 
naslovom Legalizacija kitča.

no api niti Plin mmm)mmm
PLESNI KZAZIPOT
TITANIO - Sežana
17.marec - Petek
Ime : BACK TO THE ROOTS
Techno DJ-ji : - MARCUS STORK, VALENTINO KANZYANI, VEZTAX 
House DJ-ji : - ALEKSU

Klub K4 - Ljubljana
24. marec. - Petek 
Ime : SUPERSONIC
Techno DJ-ji : - SAMUELL SESSION, VALENTINO KANZYANI, VEZTAX 
House DJ-ji ; - ALEKSU, EMY, EDY THE FISH

CREAM DANCE CLUB - Nova Gorica
25. marec - Sobota 
Ime ; CONFUSION
DTTB DJ-ji : - Jamirko & Pier
House DJ-ji : - Alex, Timo Kretschmann, Aleksij

AMBASADA GAVIOLI - Izola
Beatz Style 8 Fiench Connection
Ponovno zlitje nekoč razdeljene kulture. Srečanje dveh predstavnikov istega naroda, 
živečih v različnih državah, v marčevski francoski navezi v Ambasadi Gavioli.
Jack De Marseille prihaja iz najstarejšega francoskega mesta, po katerem si je tudi nadel 
ime. Njegov zaščitni znak so pluralistične, bratske, senzualne in globoko človeške plesne 
vibracije, ki od klubskega obiskovalca neizogibno terjajo odziv, njegovo produkcijsko 
ustvarjanje pa je neusahljivi vir pozitivne energije.
Preden se je vsedel za gramofone in mešalne mize, je JdM svoj temperament kalil na 
vročih teniških igriščih, kjer je dosegal zelo obetavne rezultate. Sedaj namesto 
backhandov, asov in drugih udarcev po plesišču energično deli emocije in plesne užitke, 
publika pa z glavami in ostalim telesom sledi dogajanju kot na turnirju v Roland Garrosu. 
JdM je sicer pripadnik tršega ritma, toda navdih za svoje sete in produkcijo zelo pogosto 
najde tudi v drugih elektronskih zvrsteh kot npr. house in d'n'b.
Robert de la Gauthier pa je v didžejskem poslu prisoten že skoraj dvajset let. Izvira iz 
kanadskega Montreala, kjer se je obrti kot najstnik naučil neposredno od starejših 
kolegov in to počel še z kasetnim magnetofonom! V najprestižnejših Montrealskih klubih 
je vrtel najrazličnejšo glasbo in didžejski posel z vlivanjem lastne potrebe po 
neodvisnosti dodobra spremenil. (Ker so mu množice klubskih oboževalcev sledile, je 
nekaj klubov, kjer so ga zaradi avantgardnosti odpustili, takoj za tem ko je odšel, 
propadlo.)
Po vzpostavitvi kanadske tehno scene ima RdlG čas, da se na svojih setih lahko bolj 
posveti občinstvu. "Umetnost 
didžejanja je v tem, da ustvariš 
neko vzdušje," pravi. Vzneseni 
trenutki, minimalistični trenutki, 
nenavadni trenutki, siloviti 
trenutki. Občinstvo rad popelje na 
potovanje med vsem tem.
Skrivnost tiči v komunikaciji.
Odzivajoč se na publiko, ki se 
odziva nanj RdlG vsakič izpelje 
drugačen, edinstven set, ki ga 
lahko pričakujemo tudi v 
Mezzaninu AG.

in
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SKLAD RS
za liubiteliske kulturne deiavnnstl 

Območna izpostava Izola 
tel.: 600 830

OI SLKD IZOLA inSGTŠ IZOLA
vabita v soboto, 18.3.2000 ob 20.00 uri 

v restavracijo Srednje gostinske in turistične šole v Izoli na
koncert

MLADINSKEGA MEŠANEGA 
PEVSKEGA ZBORA 

»UPANJE«

PRIVOŠČITE Sl KULTURO !
Center za kulturo, šport in prireditve Izola

Kulturni center Izola
Bazoviška 4, tel.: 645 571

Program prireditev v Kulturnem 
domu v mesecu marcu 2000

Petek, 17. marca ob 20.00
ČAROVNICE IZ ISTVIKA

Režija: Davorka Stefanec 
Komedija

Glavne junakinje so tri ženske, ki so nekoliko drugačne in se tega tudi 
zavedajo: vdova, ločenka in takšna, ki svojega idealnega moškega še ni 
srečala. / To je že dvanajsta predstava gledališča Milagro iz Izole, ki ga 

vodi Davorka Štefanec.
Vstopnina : 1.000 SIT, študentje, upokojenci : 700 SIT

iz Rogaške Slatine.

MLADINSKI MEŠANI PEVSKI ZBOR »UPANJE« »Pevski zbor 
»Upanje« deluje v Rogaški Slatini od leta 1994. V zboru prepevajo 
mladi pevci iz Rogaške Slatine ter njene bližnje okolice. Vodi ga prof. 
Andreja Došler, ki jo v letošnjem letu nadomešča Stanka Bukšek.
Zbor prepeva slovenske narodne in umetne pesmi, črnske duhovne 
pesmi ter pesmi z različnih koncev sveta. Vsako leto zbor pripravi po 
en celovečerni koncert, s katerim predstavi svoje delo in ustvarjanje v 
tekočem letu.
Sicer pa se zbor redno predstavlja domačemu občinstvu z nastopi ob 
državnih praznikih, božičnim in pomladnim koncertom, za njim je 
nekaj gostovanj v domovini in tujini, uspešno sodelovanje na 
mednarodnem tekmovanju mladinskih zborov v Giessnu julija 1997, 
vendar pa je še mnogo neuresničenih želja, zato so pogledi zastrti v 
prihodnost.
Zbor bo v aprilu nastopil na medobčinski reviji pevskih zborov v 
Rogaški Slatini, zato bo čas med 17. in 19. marcem izkoristil za 
intenzivne vaje.«

Vljudno vabljeni, vstop je prost!

Sobota, 18. marca ob 17.00
I.B. Mažuranič „ „

ČUDOVITA DOGODIVŠČINE 
VAJENCA HLAPIČA

Mini teater Ljubljana
To je predstava o čudovitem potovanju vajenca Hlapiča, kije majhen kot 

laket, vesel kot ptica, hraber kot kraljevič Marko, moder kot knjiga 
in dober kot sonce.

Vstopnina : 500 SIT

Četrtek, 23. 3 ob 19.00
V galeriji ALGA nam bo predstavila skice gledaliških kostumov

akademska slikarka MAJA TODOROVIČ LJUBOTII
.Ob otvoritvi nam bodo zaigrali SUKAR-ji,

ob 21.00 pa na celovečernem koncertu 
v The Clubu na Belvederju

Vabljeni !

Pričujoča fotografija je nastala v soboto,
11. marca v Srednji gostinski in 
turistični šoli na krajši modni reviji, ki 
stajo pripravila MISSon Studio in 
Kulturni center Izola, po zaključenem 
dvomesečnem Začetnem tečaju za 
manekenke in manekene. Na tečaju je 
bilo vpisanih 14 deklet in en 
predstavnik močnejšega spola, vodila 
pa gaje gospa Barbara Misson.Na 
reviji je bila predstavljena 
spomladansko-poletna kolekcija oblačil 
za mlade / WIT BOY, PULLOVERIA 
MARIELLA , Izola /. Da seje revija 
iztekla tako kot seje / uspešno/, gre 
zahvala tudi Martini Kenk, cvetličarni 
Flora in osebju Srednje gostinske in 
turistične šole Izola. Kot pravi gospa 
Missonova, bo s tem delom nadaljevala 
tudi v prihodnje, zato vabi dekleta in 
fante, da se pravočasno vpišejo na 
Začetni spomladanski tečaj ! tel.: 645 571 /

V sodelovanju s Kulturnim centrom Izola 
organiziramo v petek, 24. marca ob 20.00 uri 

v Kulturnemu domu Izola revijo

PRIMORSKA POJE

: KINO ODEON IZOLA:
Z po BÉG L A "NÉ VESTA ”
«» rom.komedija / režija: Garry Marshall *
M Glavni vlogi: RICHARD GERE in JULIJA ROBERTS «■

Petek, 24.3. ob 20.00
PRIMORSKA POJE

Na reviji bodo sodelovali zbori iz Občin, Bazovice, Branika, 
Poljubina, Doberdoba.

V sodelovanju s Skladom za ljubiteljske kulturne dejavnosti Izola. 
Vstopnina : 500 SIT

Četrtek, 30. jn pefek, 31. marca
MEDOBMOCNO SREČANJE 

AMATERSKIH GLEDALIŠKIH IN 
LUTKOVNIH SKUPIN

- v sodelovanju s Skladom za ljubiteljske kulturne dejavnosti Izola.

Četrtek, 30. marca ob 20.30
Goran £luvič

SOBOTNA NOC Z ANDREJO
Režija: Zvonka Radojevič 

Igra Ksenija Jambrošič 
Vstopnina : 600 SIT

6ALERIJA

INSULA
razstava slik 
akademske slikarke

FULVJÉ 
ZUDIC



Signori
ministri, e noi?

Seguiamo sempre con grande 
interesse gli incontri tra i 
governanti dei Paesi vicini, in 
particolare quelli tra Slovenia, 
Italia e Croazia, convinti come 
siamo che le porte dell’Europa 
potranno realmente spalancarsi 
soltanto in un’atmosfera di 
reale fiducia, comprensione, 
rispetto e piena collaborazione. 
Tanto più, quando nei colloqui 
vengono trattati anche problemi 
inerenti la posizione delle 
singole comunità nazionali. 
Abbiamo seguito e atteso i 
risultati anche della recente 
visita che il ministro degli esteri 
sloveno, Rupel, ha compiuto a 
Roma e dei colloqui avuti con 
l’omologo italiano, Dini. 
Un’attesa tanto più giustificata, 
perché era stato annunciato 
che nell’occasione i due capi 
diplomazia avrebbero posto la 
loro Grma anche m calce 
all’accordo bilaterale per la 
collaborazione culturale. Un 
accordo che, se ben ricordiamo, 
contiene anche tutta una serie 
di clausole inerenti alcuni 
impegni dei due Paesi a favore 
delle rispettive minoranze. Dalle 
agenzie stampa abbiamo appreso 
con soddisfazione che la Grma 
c’è stata e che l’accordo sta 
quindi per entrare in vigore 
non appena pubblicato dalle 
Gazzette Ufficiali. 
Ciononostante, pur nel nostro 
piccolo, oseremmo avanzare 
una perplessità: l’accordo c’è 
ed e stato sottoscritto, ma 
perché nessuno né prima né 
dopo ha ritenuto opportuno, 
non dico consultarsi con gli 
esponenti della Comunità 
nazionale italiana in Slovenia, 
ma almeno informarli dei 
contenud che l’accordo prevede? 
È una domanda, naturalmente, 
che rivolgiamo ad entrambe le 
Parti, perché, come dicono, 
chiedere è legittimo e rispondere 
è cortesia.
Non per tornare all’antica 
prassi, quando in vista di 
incontri così importanti, la 
minoranza veniva mterpellata 
sui problemi e sulle aspettative, 
ma per continuar a tener in 
vita - se non è chiedere troppo 
- auel minimo di considerazione 
che porti le Comunità 
minoritarie a legittimarsi ancor 
sempre quali soggetti. O, 
almeno, uno di quei piccoli 
soggetti che pur vorrebbero 
poter passare attraveiso le 
porte spalancate dell’Europa.

Silvano Sau

Gian Battista Goineo = Janez Krstnik Gojnej?
“Lanci ta prima pietra colui, /7 quale, versandosi col consiglio e coll’opera nelle cose degli Stati, 
può testimoniare che non parteggia!”
Affermazione tratta da una “Storia 
d’Italia”, scritta nel 1860 dallo 
storico Luigi Carlo Farini, a 
testimonianza del fatto che anche 
gli storici si sentivano in dovere 
di militare nella realizzazione del 
progetto risorgimentale dell’uni
ficazione d’Italia.
Un po’ la stessa forma di 
militanza che mezzo secolo più 
tardi animò anche molti intellettuali 
istriani nel dimostrare all’Austria- 
Ungheria l’appartenenza culturale 
e linguistica italiana delle nostre 
città e cittadine, dando vita a 
quel fenomeno che passò alla 
storia come “irredentismo”, e 
che tutt’oggi viene portato in 
campo in tutt’altri contesti. 
Tuttavia, pur se ancor oggi una 
parte degli storici contemporanei

continua a battersi sul confine 
tra storia e politica, la tendenza 
ormai è quella di spostare la 
storia sul campo che le è più 
appropriato, quello delle scienze 
sociali (economia, demografia, 
mentalità, ecc.). Tra le regioni 
che più resistono certo anche la 
nostra area di confine, tuttora 
imbevuta da forti sentimenti 
“nazionali”, dove la ricerca del 
“mio” necessariamente si scontra 
con il “tuo”. E quanto più è 
dimostrato mio, tanto meno 
rimane del tuo. È una logica che, 
permettetecelo, avrà sicuramente 
le gambe corte, ma che per il 
momento sta facendo la fortuna 
di qualche storico rampante. 
Come spiegare altrimenti che in 
un volume ricco e quasi lussuoso,

finanziato addirittura con mezzi 
forniti attinti a fondi internazionali 
e intitolato “Antiche Corografie 
dell’lstria”, oltre alla traduzione 
slovena dei più antichi testi 
descrittivi del territorio istriano, 
l’autore abbia provveduto a 
tradurre anche i nomi e cognomi 
degli storici di tre-quattro o 
cinquecento anni fa? Dove, per 
esempio, un Giovanni Battista 
Goineo, nato e vissuto a Pirano 
nel 1500, la cui famiglia ha 
origini Piranesi sin dal 1200, 
viene chiamato Janez Krstnik 
Gojnej. Certo, la carta si lascia 
stampare, ma attenti, gli storici 
di una volta scrivevano addirittura 
sulla pergamena, e, come si sa, 
è un materiale più resistente e 
consistente di quello odierno.

S.S.

V

Scuola media: E la volta buona?
Della costruzione della nuova ala delTedificio della Scuola media Pietro Coppo si parla già 
da diverso tempo e assicurazioni in merito sono state date parecchie volte dai fori competenti, 
ma al momento di aprire la borsa dei soldi c’è stato sempre di mezzo qualche intoppo.
L’ultimo termine stabilito, in 
ordine di tempo, per il passaggio 
alla fase operativa era quello 
di settembre dello scorso anno. 
Ora, stando alle ultime 
informazioni forniteci dal 
preside, professor Alberto 
Scheriani, sembra che i 
finanziamenti dei lavori siano 
stati definitivamente approvati* 
e il Ministero per l’educazione 
abbia deciso di pubblicare 
entro marzo il bando di 
concorso per l’appalto dei 
lavori. Nel frattempo è stata 
già scelta la ditta che 
sovrintenderà a tutte le fasi 
della costruzione e si stanno 
apportando le correzioni ai 
progetti e ottenendo gli ultimi 
permessi. La ditta costruttrice 
che vincerà l’appalto potrebbe 
quindi iniziare ì lavori già in 
aprile, ma probabilmente il 
cantiere, anche per non 
intralciare troppo l’anno 
scolastico, funzionerà a pieno 
ritmo durante Testate. La 
nuova ala dovrà essere pronta 
in sei mesi e all’Istituto 
pensano che potrà essere a 
disposizione di alunni e 
insegnanti a partire dall’inizio 
dell’anno scolastico 2001/2002. 
I nuovi ambienti avranno una 
superficie di 700 mq e 
comprenderanno aule 
specializzate e la cucina. Sono 
previsti pure lavori di 
adattamento e di risistemazione

delle aree che si trovano nello 
stabile esistente. Un tanto per 
poter rendere la struttura più 
consona alle esigenze della 
scuola e agli standard previsti. 
I nuovi spazi verranno arredati 
e attrezzati interamente con i 
mezzi stanziati già da tempo 
allo scopo dal Governo italiano. 
Ricordiamo che attualmente la 
Scuola media Pietro Coppo 
opera in due sedi distanti, 
quella di Via Zustovich e 
quella di Viale Primo maggio,

le ore di educazione sportiva 
vengono svolte al palazzetto 
dello sport e ha difficoltà con 
la sistemazione della biblioteca 
e della sala di lettura. Con la 
nuova ala la realizzazione dei 
programmi adottati dall’istituto 
acquisterà certamente in qualità 
e si potrà pensare con più 
tranquillità alTampliamento delle 
offerte per i giovani che 
terminano le nostre scuole 
elementari.

Marino Maurel

Count down: 
Palazzo Manzioli

Fino al 30 giugno ancora 106 giorni



Il primo volo della “Colomba”
Pubblicato in questi giorni dalla Comunità degli Italiani “Dante Alighieri” 
di Isola, ii primo numero dei periodico “La Colomba”.
Consta di 12 pagine e nell’articolo di fondo ii presidente Dario Scher, 
nei presentare l’iniziativa, sottolinea che i contenuti di questo primo 
numero tendono a mettere in rilievo l’attività svolta, ma anche a 
sottolineare i problemi cui sono andati incontro dai giorno della 
costituzione, avvenuta nell'ottobre dei 1998. Redattore responsabile della 
pubblicazione è Amina Dudi ne, mentre della redazione fanno ancora parte 
Emilio Bevitori, Daniela Braico, Giorgio Dudine e Dario Scher.

Fulvia Zudič airinsula”

Alla Galleria “Insula” di Isola è aperta una personale della pittrice 
piranese, nostra connazionale, Fulvia Zudič. Si tratta di una mostra 
che ci fa conoscere tutti i progressi raggiunti nel campo della pittura 
dalla versatile artista. Infatti, Fulvia Zudič si dedica con grande 
disinvoltura tanto alla pittura quanto al disegno di moda (sua prima 
e grande passione), alla ceramica e a tutte le altre espressioni 
artistiche. In quest’ultima esposizione ci propone una trentina di 
quadri di piccole dimensioni in cui dominano gli elementi 
architettonici (finestre e portali) della sua bella Pirano, nonostante 
lei sottolinei che l’idea le è stata suggerita da alcuni elementi visti 
e successivamente dipinti nel corso della sua partecipazione all’ex 
tempore di Grisignana dello scorso anno. La mostra, da non 
perdere, rimarrà aperta sino alla fine di questo mese.
G.S. Foto: C. Chicco

Sport a vele gonfie
Fanno latte anche ie galline, è un modo di dire quando ie cose 
vanno decisamente per ii verso giusto. È un periodo veramente 
felice per ia sezione sportiva della “Besenghi”. Le soddisfazioni 
per ie due squadre principali, quelle di calcetto e basket, stanno 
davvero fioccando che è un piacere. La squadra di calcetto dopo 
innumerevoli tentativi andati a vuoto negli anni scorsi ha finalmente 
centrato l’obiettivo della promozione aita Seconda divisione 
nazionale. Complimenti ai calciatori per questo risultato straordinario 
che di colpo fa lievitare i loro appetiti.
Contemporaneamente stanno aumentando ie ambizioni anche della 
squadra di basket che nei campionato ricreativo, per ii momento, 
sta stracciando ia concorrenza avendo mantenuto i'imbattibilità ai 
termine dei girone d’andata con 5 vittorie in altrettante partite. 
Accanto alla volontà di vincere ia “trim lega”, sarebbe ii quinto 
titolo conquistato nelle ultime dieci edizioni, i cestisti nutrono ii 
desiderio di poter confrontarsi in contesti di livello superiore, senza 
sminuire l’importanza dei campionato in cui milita attualmente. Tra 
i progetti futuri quello di partecipare ai campionato “Alpe Adria over 
35” che vede ia presenza di squadre fortissime farcite da campioni 
che hanno creato ia storia dei basket europeo. Questa e quella 
della squadra di calcetto sono sicuramente occasioni aiettanti per 
ia “Besenghi" anche dai punto di vista promozionale della stessa 
e di tutto ii nostro gruppo nazionale. La domanda però sorge 
spontanea, come direbbe qualcuno: con ia squadra di calcetto in 
Seconda lega e quella di basket in Alpe Adria ia “Besenghi” riuscirà 
a sorreggere un impegno non indifferente sotto ogni punto di vista? 
Pensiamo che trovando ia giusta alchimia anche un progetto di 
tale portata potrebbe essere condotto in porto.

Roberto Siljan

Non c’e piu religione

// “Marina” (centro turistico nautico) di Isola è isolano 
o straniero? Bella domanda! È una domanda che si 
pongono un po’ tutti gii isolani, Celestina - ia più 
famosa “venderigoia” di Isola- in primis. Noi, sinceramente, 
anche se coinvolti nelle questioni comunali di Isola sino 
ai proverbiale collo, in questo momento non siamo 
capaci di dare una risposta plausibile. Anche perché, 
nonostante avessimo avuto tutte ie documentazioni a 
riguardo a nostra disposizione, dobbiamo dichiarare 
francamente che non ci abbiamo capito nulla. Anzi, 
dopo tutto, siamo andati a rispolverare una vecchia 
canzone italiana che s'intitola “Che sarà”. È sempre 
sul testo della stessa canzone, ci consoliamo col: sarà 
quei che sarà. Ai posteri l’ardua considerazione. 
Chiediamo scusa al Manzoni, naturalmente.

Gianfranco Siljan

ATTIVITÀ COMUNITARIA
BIBLIOTECA E SALA DI “Pasquale Besenghi degli Ughi”
LETTURA
Orario d’apertura: da lunedì a 
venerdì dalle ore 17 alle 19.

MANIFESTAZIONI CULTURALI 
Martedì 21 marzo, ore 18, 
Palazzo Besenghi 
MEDICINA E MEDICINA 
ALTERNATIVA
Conferenza del professor Corrado 
Bonassin.
Organizzazione: Comunità degli 
Italiani “Pasquale Besenghi degli 
Ughi” con ii contributo di 
Unione Italiana e l'Università 
Popolare di Trieste, ingresso 
Ubero.

Venerdì 31 marzo, ore 20, Sala 
concerti di Palazzo Besenghi 
“TRA L’AMORE DI VERDI E 
PUCCINI”
Concerto lirico organizzato in 
occasione dell’anniversario della 
nascita dell’illustre poeta isolano 
Pasquale Besenghi degli Ughi 
sostenuto dalla soprano Eleonora 
Matijašič e dal tenore Roberto 
Miani. Al pianoforte Elisabetta 
Buffulini.
Organizzazione: Comunità degli 
Italiani “Pasquale Besengi degli 
Ughi” con ii contributo dell' 
Università Popolare di Trieste, 
dei Ministero per ia Cultura 
sloveno e dei Comune di Isola, 
ingresso Ubero.

MANIFESTAZIONI SPORTIVE 
Venerdì 24 marzo, ore 17. 
Palazzo Besenghi 
TORNEO DI BRISCOLA DELLA 
CI “P. BESENGHI DEGLI UGHI” 
Tredicesima edizione della gara 
nel gioco più tradizionale delle 
nostre parti. Il torneo è aperto 
a tutti.
Organizzazione: Comunità degli 
Italiani “Pasquale Besenghi degli 
Ughi” di Isola.

TOURNÉE DEI NOSTRI GRUPPI 
Sabato 11 marzo. Palazzetto 
dello Sport di Palmanova 
Partecipazione del gruppo di 
Ballo della Comunità degli Italiani

di Isola alla Competizione 
Internazionale Show “18.esimo 
Trofeo Internazionale Città di 
Palmanova”.

CONCORSI
1.
È stato bandito il Concorso 
“Premio Portovenere - premio di 
poesia e della canzone italiana" 
le cui fasi preliminari sono state 
attivate attraverso il sito Internet 
www.premioportovenere.it. 
L’originalità del premio consiste 
nel prevedere la partecipazione 
di tutti gli italiani residenti 
all’estero, per cui la 
manifestazione si connoterà come 
un forte momento di coesione 
che ruoterà attorno ai valori 
universali della poesia e della 
musica (E-mail.
portovenere® premioportovenere.it).

2.
È esposta presso la sede della 
Comunità di Palazzo Besenghi 
la circolare del Ministero della 
Sanità italiano relativa all’as
sistenza sanitaria per cittadini 
italiani e stranieri che si 
recheranno in Italia in occasione 
del Giubileo 2000.

3.
L’Associazione culturale “Interviù” 
e l’Associazione culturale “Napoli 
è” bandiscono il I Concorso 
internazionale di poesia multime
diale in lingua italiana a tema 
libero “L’ombra del Vesuvio”, 
aperto a tutti gli Italiani residenti 
in Italia e all’Estero. Informazioni: 
staff@interviu.it o Associazione 
Culturale “Interviù”, Piazza Gari
baldi 136, 80142 Napoli, Italia.

H Mandracchio, foglio della 
Comunità italiana di Isola 
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KRIMINALIJE
Izola ni navadno slovensko mesto, kjer le kradejo, streljajo ali se vsaj 
pretepajo, zaletavatajo in sleparijo. Izola ima ravno dovolj 
mediteranskega duha, da se tukaj vse stvari zgodijo malo drugače, 
predvsem pa z malo nasmeška, čeprav je včasih tudi bolj kisle vrste. 
Preberite kaj se je dogajalo prejšnji teden in vse vam bo jasno.

NEKAKŠNI PROBLEMI
Izolski dečki so v Tomažičevi ulici naleteli na osebni avtomobil Citroen z 
registracijsko številko Ljubljana. Vozilo je pritegnilo njihovo pozornost, saj je 
bilo odprto, prednji zračnici sta bili predrti, zadnjih sedežev ni bilo, zadnjega 
stekla-tudi ne, povrhu vsega pa je bilo vozilo še poškodovano na prednjem 
delu. Ker so dečki posumili, da je vozilo ukradeno so opravili potrebna 
preverjenja in tako prišli do lastnika v Ljubljani, ki je povedal, da ima 
avtomobil njegov oče, ki je trenutno v Strunjanu. Dodal je še, da je očetu 
posodil brezhibno vozilo. Dečki so v nadaljevanju poiskali še očeta, ki je 
povedal, daje ob odhodu s plesa imel nekakšne probleme, vendar kaj hujšega 
ni bilo.

V PRVI IN Z ROČNO
Omejitve so seveda potrebne in tudi cesta z 
Belvederja proti Izoli je znana po številnih 
nesrečah, toda rešitev, ki so jo uresničili 
pristojni je vendarle malo prehuda.
Omejitev na 40 kilometrov na uro je skoraj 
nerealna, saj to pomeni, daje treba voziti po 
klancu navzdol vsaj v tretji prestavi in brez 
plina, kar objektivno ne počne nihče. Ko pa 
se na ta odsek postavijo še policisti in 
kaznujejo tudi tiste, ki vozijo po klancu 
navzdol slabih 60 kilometrov na uro se zdi, 
kot da je bila omejitev postavljena prav v ta 
namen. Ali se ne bi lahko pogodili vsaj na 
50 km/h ?

SPOR JE, SPORA NI ?
Z BIVŠIMI JE KRIŽ
Bivša zakonca še vedno živita v istem stanovanju, kar seveda ni najbolj 
primemo, saj prihaja med njima do rednih sporov, saj sta moteča druga za 
drugega. Moteča pa sta tudi za podnajemnike, ki so v istem stanovanju, saj 
žena oddaja del stanovanja. Tako se ne prepirata le dva ampak jih je še nekaj 
več, vodja policijskega okoliša pa ima težko nalogo, da skuša vse te spore 
zgladiti na čimbolj miren način.

GARJE SO NEVARNE
V Šaredu so policisti prijeli štiri državljane Romunije, ki so na poti proti svetli 
prihodnosti prišli k nam s Hrvaške. Bili so kaj žalostna druščina, saj si je 
moral eden od njih pri hoji celo pomagati z berglami, zaradi dolge poti in 
skrivanja pa so dobili garje. Ker gre za nalezljivo bolezen so jih poslali v 
karanteno ljubljanskega Centra za begunce.

POPOLN NESPORAZUM
Oče je odšel v BIH k sorodnikom, ob povratku pa je bil dogovorjen, da na 
letališču Brnik pobere še ženo in starejšega sina, ki sta se vračala iz Anglije. 
Doma je ostal le najmlajši, 13. Letni sin, ki je očitno slabo razumel očetov 
načrt združevanja družine in je v strahu prišel po pomoč na policijsko postajo. 
Dečki so se pogovorili z njim, poklicali so še socialno delavko in mladenič se 
je le nekoliko potolažil, za vsak slučaj pa ga je policist še poklical vsaki dve 
uri na dom. Končno so policisti prišli v stik z materjo, ki jim je povedala, kako 
poteka njihovo skupno vračanje proti domu in mali možje v miru pri sosedih 
počakal, da se je družina zbrala doma.

ZA PRAVDO BO DRAJNA
V Dobravi so imeli policisti kar nekaj dela da so povsem pomirili tri člane iste 
družine, ki so si skočili v lase do te stopnje, da so mahali s kosiiji, sekiro in 
kladivom ter na ta način resno ogrožali življenje drug drugega. Kljub temu so 
bili toliko prisebni, da so poklicali policiste, ki naj razsodijo, kdo ima bolj 
prav, ker pa policisti nimajo takšnih pristojnosti so zadevo predali tožilcu in 
sodišču.

ALKO SE NI PODRAŽIL
Bencin se je podražil, alkohol pa ne in rezultat je jasen: malo manj vozil na 
cesti, vinjenih voznikov pa toliko kot prej. Prejšnji teden so policisti dobili tri 
Izolane, ki so si prislužili prenehanje veljavnosti vozniškega dovoljenja. Dva 
sta pregled odklonila, tretji pa je imel v krvi 3.01 promile alkohola. V kratkem 
jih bo spoznal še sodnik za prekrške.

TA RDEČ JE ZBEŽAL
V soboto, nekaj po 23. Uri seje na Kosovelovi ulici zgodila prometna nesreča 
s pobegom. Nesrečo je povzročil neznani voznik neznanega vozila rdeče 
barve. Njegovo vozilo je bilo v nesreči poškodovano po prednji desni strani. 
Policisti so še začeli izločitveni postopek in prej ali slej bo povzročitelj 
prilezel na svetlo.

SRAKARSKI KOT
Neznanec je vlomil v klet stanovanjskega bloka v ulici IX. Korpusa. Vlomilec 
si je prilastil več mizarskih strojev in orodja v skupni vrednosti 150.000 
tolarjev. Poleg tega so policisti zabeležili še tri vlome v avtomobile.

VEST, KI JE NI
S policijske postaje ni natančnejših obvestil o pretepu v nekdanji mlečni (sedaj 
Duro). Dva, menda nacionalno različna, nasprotno misleča in alkoholno dobro 
podprta gosta sta se resno lotila drug drugega. V igri je bil tudi nož, končalo 
pa seje s pregledom v bolnici. Policisti podatke še zbirajo.

Na fotografiji je prizidek v katrem 
je bila do nedavnega plinska 
cisterna pekarne Gregorič. Na 
pobudo sosedov je Ministrstvo za 
okolje in prostor ugotovilo, da 
cisterna ne sodi v to okolje, delavci 
Ine plina sojo odpeljali, sosedje pa 
so se lotili rušenja objekta, saj je 
slonel tudi na njihovem zidu in jim 
zapiral del okna. Ker dovoljenja za 
rušenje niso imeli so posredovali 
policisti, spor pa je v neprijetno 
situacijo postavil novega 
najemnika prostora, ki se vse bolj 
zaveda, da takšne pekarne kot je 
bila doslej tam ne bo nikoli več. 
Eni in drugi sicer pravijo, da ne 
nasprotujejo temu, da ljudje delajo 
in si služijo kruh, toda ne na račun 
enega ali drugega, starejša ženica 
iz soseščine pa je pribila, da se je 
šele zdaj, odkar pekarne ni več, 
lahko dobro naspala.

ENERGETSKO 
SVETOVANJE V IZOLI
OKOLJU IN ENERGIJI PRIJAZEN DOM
Varčevanje z energijo se prične pri drobnih vsakdanjih opravilih, kjer lahko 
dosežemo občutne prihranke že s pravilnim ravnanjem in uporabo naprav. 
Znižamo lahko temperaturo zraka v ogrevanih prostorih in se raje topleje 
oblečemo. Prostore prezračujmo občasno, predvsem pa intenzivno in le za 
kratek čas. Grelnih teles ne zastiramo z zavesami in pohištvom. 
Temperaturo v prostorih uravnavamo s termostatskimi ventili in znižamo 
temperaturo prostorov v nočnem času ter podnevi, kadar smo odsotni. Za 
pravilno temperaturo medija v ogrevalnem sistemu skrbimo z 
uravnavanjem temperature kotla in nastavitvijo mešalnega ventila.
Na učinkovito rabo energije vpliva tudi temperatura, na katero segrevamo 
toplo sanitarno vodo. Najprimernejša je temperatura od 55 do 60 stopinj 
Celzija, zato to temperaturo nastavimo s termostati ali drugimi 
regulacijskimi napravami. Dodatno lahko varčujemo s toplo vodo pri 
umivanju in pomivanju posode.
Pri nakupu električnih gospodinjskih aparatov se odločimo za energijsko 
varčne aparate. Skrbimo za redno vzdrževanje in brezhibnost aparatov 
(odstranimo led v hladilnih napravah, kamen v bojlerjih). Stroje napolnimo 
do predpisane količine (pralni in pomivalni stroj). Pri uporabi vseh aparatov 
bodimo pozorni, da niso vključeni dlje kot je potrebno (svetila, likalnik, 
štedilnik, pečica, sušilnik za lase). Kjer je možno, aparate vključimo v času 
cenejše tarife. Nenazadnje redno spremljajmo porabo energije v domu in jo 
primerjajmo s porabo prijateljev in sosedov. Na ta način lahko hitro 
odkrijemo, ali se obnašamo potratno oziroma ali so vzrok za veliko porabo 
morebitne napake.
Pri tem vam je lahko v veliko pomoč energetski svetovalec, ki ga lahko 
dobite v energetsko svetovalni pisarni:

Kje: ESP Izola, v prostorih KS - Staro mesto, Trg Edbina Kristana 1.
| Kdaj: Delovni čas: četrtek in petek od 17. do 19. ure 

Kako: Prijava: tel. 066 480 100, ob uradnih urah občine Izola.
! Pisarna delu je brezplačno v okv iru projekta ENSVET.
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OHRANIMO IZOLSKI KINO
Kino Odeon je že dobil novo sodobno ozvočenje upravljalci (Celjski kinmatografi) pa so se lotili tudi 
popravila projektoija in platna. Koni Steinbacher, filmski delavec in kulturni ambasador Izole, kije 
pred leti soustanovil Filmsko gledališče in zdaj skrbi za umetniški filmski program v portoroškem 
Avditoriju je pripravil tudi predlog podobnih večerov umetniškega filma v Izoli o čemer pa se morajo 
odgovorni še izreči. Nam obiskovalcem filmskih predstav pa le namig: Če le morete pridite v kino, saj 
bo zares škoda, če se bo moral upravljalec zaradi prazne dvojine odreči predstavam v Izoli.
Zato:DOL S TELEVIZIJO, NAJ ŽIVI KINO.
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Učitelji smučanja svetujejo pri nakupih zimske opreme
Elan, Atomic, Marker, 
Tyrolia, Nordica, 
Lange,Alpìna

nnPRTO NON-STOP ori Q. rio 1Q lire

v Mandraču, tel.: (066) 645 650,648 650

RTEKAfe3.2000 i

max. 15

MOTOHOV KOT

ROČNA in VODNA MASAŽA
FINSKA in TURŠKA SAVNA 

| MEGA SOLARIJ
Izola, Zelena ulica 17 (Obrtna cona)
Tel.: 644 033, 643 106 
ODPRTO VSAK DAN OD 11.00 do 01.00

ob ponedeljkih zaprto

OSTARITA NA RUDI
Polje 21. PG KUD A fcel./fax: 066/646-724 
6510 I/.ola. Slovenija

....CAMKMDAM.......ras ni mtm....
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